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SMS
Συναδέλφισσες, 
Συνάδελφοι
Η επίμονη προσπάθεια 
του προεδρείου της Ομο-
σπονδίας, αλλά και το εν-
διαφέρον των Πρωτο-
βαθμίων Ενώσεων, 
έφερε άλλο ένα θετικό 
αποτέλεσμα. Μετά τη 
σθεναρή στάση με την 
οποία αποτρέψαμε την 
ανατροπή του «ασφαλι-
στικού» - μέσα Αυγού-
στου-, τον τρέχοντα 
μήνα, πετύχαμε τον πολ-
λαπλασιασμό των θέσε-
ων των συναδέλφων που 
ήθελαν να υπηρετήσουν 
στον τόπο συμφερόντων 
τους. Αισθανόμαστε την 
υποχρέωση να ευχαρι-
στήσουμε όσους συνέ-
βαλαν στην επιτυχία 
αυτή, αλλά και να ζητή-
σουμε συγνώμη από 
όσους τελούν ακόμα σε 
αναμονή. Το συνδικάτο 
μας με τον αγώνα του θα 
δικαιώσει και αυτούς.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
neaastynomia@poasy.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682

Εκδότης
Γρηγόρης Γερακαράκος

Υπεύθυνος έκδοσης 
Χρήστος Συνδρεβέλης 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα
Νικόλαος Καραπάνος

Αθανάσιος Αθανασόπουλος

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Εκτύπωση
IRIS ΕΚΤΥΠΩΣΕΙΣ Α.Ε.Β.Ε.

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Στη συνεδρίαση της Εκτελεστι-
κής Επιτροπής της EUROCOP, 
που έλαβε χώρα στην Πράγα 

(2-3 Σεπτεμβρίου 2015), συμμετείχε 
αντιπροσωπεία της Ομοσπονδίας 
μας, αποτελούμενη από τον Πρόε-
δρο Γρηγόριο Γερακαράκο, τον 
Πρόεδρο του Δ.Σ. Χρήστο Μαυρα-
γάνη και τον εκλεγέντα αντιπρό-
σωπό μας στην Ευρωπαϊκή Συνομο-
σπονδία, Χαράλαμπο Βαρνίδη.

Πέραν των οργανωτικών ζητημά-
των και της προετοιμασίας των επι-
κείμενων εκλογών για την ανάδειξη 
της νέας Εκτελεστικής Επιτροπής 
(Νοέμβριος του 2015), κυρίαρχα τέ-
θηκε εκ μέρους μας το μείζον πρό-
βλημα των μεταναστευτικών πιέσε-
ων που δέχεται η χώρα μας με ιδιαί-
τερη σφοδρότητα το τελευταίο διά-
στημα, καθώς και η αναγκαιότητα 
λήψης άμεσων μέτρων σε πανευ-
ρωπαϊκό επίπεδο. Το θέμα των προ-
σφύγων-μεταναστών συμπεριλή-
φθηκε στο εκδοθέν ψήφισμα μετά 
από δικές μας παρεμβάσεις, ενώ 
έγινε αποδεκτή και η πρόσκλησή 
μας προς την πρόεδρο της Εκτελε-
σ τικής Επιτρ οπής κα Anna 

Nellberg να επισκεφθεί τη χώρα 
μας για να σχηματίσει μια πληρέ-
στερη εικόνα των προβλημάτων 
που αντιμετωπίζει η Ελληνική 
Αστυνομία όσον αφορά στη διαχεί-
ριση-αντιμετώπισή τους.

Κατά τη συνεδρίαση της Εκτελε-
στικής Επιτροπής, όπως αναφέρε-
ται και στο σχετικό ψήφισμα (Δια-
κήρυξη της Πράγας) επισημάνθηκε 
η τρέχουσα κατάσταση με τα εκα-
τομμύρια των προσφύγων και των 
παράνομων μεταναστών να επιχει-

ρούν να φτάσουν με κάθε μέσο και 
με κίνδυνο της ζωής τους στην Ευ-
ρώπη από εμπόλεμες περιοχές, αλ-
λά και η δυσχερής θέση των Ευρω-
παίων Αστυνομικών, οι οποίοι αδυ-
νατούν να αντιμετωπίσουν τις προ-
κλήσεις αυτές επειδή δεν είναι 
κατάλληλα προετοιμασμένοι και 
εξοπλισμένοι.

Η EUROCOP απηύθυνε έκκληση 
σ τ ην  Ε υ ρ ω π α ϊ κ ή  Ε π ιτ ρ ο π ή 
(Commision) και στα κράτη – μέλη 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης αφενός να 

εφαρμόζουν τις συμβατικές τους 
υποχρεώσεις, όσον αφορά στους 
πρόσφυγες ώστε να μην επιβαρρύ-
νεται η αστυνομική υπηρεσία, αφε-
τέρου δε να ενισχύσουν τα Αστυνο-
μικά Σώματα, προκειμένου να 
ανταπεξέλθουν στην αποστολή 
τους, ιδίως μάλιστα στην αντιμετώ-
πιση των σύγχρονων απειλών (κα-
ταπολέμηση παράνομης μετανά-
στευσης, εμπορίας ανθρώπων, διε-
θνούς εγκληματικότητας, τρομο-
κρατίας κλπ).

Η ΠΟΑΣΥ συνεχίζει τις παρεμβά-
σεις της, αξιοποιώντας όλες τις δι-
αθέσιμες δυνατότητες, προκειμέ-
νου όχι μόνο να αναδείξει τα καυτά 
προβλήματα των συναδέλφων, 
εξαιτίας της διόγκωσης του μετανα-
στευτικού προβλήματος, αδιακρί-
τως, σε όλη την επικράτεια, αλλά 
και να απαιτήσει σε ανώτατο θεσμι-
κό επίπεδο, εντός κι εκτός Ελλάδας, 
τις επιβαλλόμενες λύσεις. Δηλώ-
νουμε «παρών» και εκφράζουμε την 
αλληλεγγύη μας σε κάθε συνάδελ-
φο που δοκιμάζεται στα πεδία αυτά, 
όπου η παρουσία μας εκεί θα είναι 
συνεχής και αδιάλειπτη.

ΟΥΓΓΑΡΙΑ
Σοκαριστικές εικό-
νες μεταδίδουν τα 
διεθνή πρακτο-
ρεία ειδήσεων 
από την Ουγγαρία. 
Τα σκληρά μέτρα 
που εφαρμόζει η 
κυβέρνηση, μπο-
ρεί να δίχασαν 
τους Ευρωπαίους, 
αλλά από την 
άλλη, ανέδειξαν 
την οικτρή πραγ-
ματικότητα του 
μεταναστευτικού, 
ως πανευρωπαϊ-
κού και όχι ελληνι-
κού ζητήματος.

EUROCOP Ενστερνίζεται  
τον προβληματισμό μας  
για το μεταναστευτικό
Επίκειται επίσκεψη της Προέδρου και του Αντιπροέδρου στην Ελλάδα  
με την παρουσία διεθνών μέσων μαζικής ενημέρωσης
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Μήνας πρόωρων βουλευτι-
κών εκλογών ο Σεπτέμ-
βριος και ως ήταν αναμε-

νόμενο, «πάγωσαν», ως ένα βαθμό, 
οι κυβερνητικές αποφάσεις, με 
τους υπηρεσιακούς υπουργούς και 
τα προβλεπόμενα από την εκλογι-
κή διαδικασία. Ωστόσο, η ΠΟΑΣΥ, 
δεν υπέστειλε τη σημαία του αγώ-
να. Απεναντίας, αξιοποίησε την 
περίσταση για να βελτιώσει αφε-
νός τις εσωτερικές της λειτουργί-
ες, αφετέρου δε για να δηλώσει 
παρούσα εκεί όπου το απαιτούσαν 
οι ανάγκες των συναδέλφων, στο 
κέντρο και στην περιφέρεια.

Κορυφαίο γεγονός, οι συναντή-
σεις με τα πολιτικά κόμματα που 
ανταποκρίθηκαν στις προσκλή-

σεις μας, αλλά και η παράσταση 
διαμαρτυρίας μας σε συνεργασία 
με τις πέντε άλλες Ομοσπονδίες, 
στη Θεσσαλονίκη. Ήταν διαφορε-
τική, για ευνόητους λόγους φέτος, 
η παρουσία μας στην ΔΕΘ, χωρίς 
φυσικά να μειωθεί η σημασία της 
και ιδίως η καθαρότητα των μη-
νυμάτων που στείλαμε. Η αγωνι-
στικότητα και η αποφασιστικότη-
τά μας είναι δεδομένη και όσοι 
τυχόν ερμηνεύουν διαφορετικά 
τη στάση μας στη ΔΕΘ, θα διαψευ-
στούν.

Η δυναμική της Ομοσπονδί-
ας, δεν έχει ακόμα καλά-
καλά ξεδιπλωθεί. Το 3ο 

Μνημόνιο είναι μπροστά μας και 

Κύριος οίδε, τι μας επιφυλάσσει με 
τους εφαρμοστικούς του νόμους. 
Αλλά πέραν τούτου, ισχύει στο 
ακέραιο το Ψήφισμα του 25ου συ-
νεδρίου, ένα βαρύ αγωνιστικό 
πλαίσιο - «κληρονομιά» των προη-
γούμενων ακόμα συνεδρίων. Και 
δεν εννοούμε βεβαίως ότι φέρου-
με εμείς την αποκλειστική ευθύνη 
του γεγονότος ότι επαναλαμβάνο-
νται από συνέδριο σε συνέδριο κά-
ποια βασικά αιτήματα. Οι μεγάλες 
διαρθρωτικές αλλαγές που ζητάμε, 
απαιτούν γενναίες πολιτικές –κυ-
βερνητικές αποφάσεις κι αυτές 
δεν τις είδαμε είτε με «δεξιές» είτε 
με «αριστερές» κυβερνήσεις. 

Ιδού πεδίον δόξης λαμπρόν, λοι-
πόν.

Ο επίμοχθος αγώνας μας
02•09•15
Συμμετοχή αντιπροσωπείας 
της Ομοσπονδίας στη συνεδρί-
αση της Εκτελεστικής Επιτρο-
πής της EUROCOP στην Πράγα.

05•09•15 
Ένστολη διαμαρτυρία, με 
αφορμή τα εγκαίνια της 80ης 
Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλο-
νίκης από την Υπηρεσιακή 
Πρωθυπουργό της χώρας κα 
Βασιλική Θάνου.

11•09•15
Διαμαρτυρία προς το Αρχη-
γείο για τη διενέργεια ΠΔΕ με 
αφορμή την έκδοση εγγρά-
φου εκ μέρους της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ν. 
Θεσσαλονίκης.

15•09•15
Κλιμάκιο της Ομοσπονδίας 
επισκέφθηκε τους καταυλι-
σμούς των προσφύγων και των 
μεταναστών στη Μυτιλήνη 
(Καρά Τεπέ και Μόρια).

16-18•09•15
Συναντήσεις με τα πολιτικά 
κόμματα Νέα Δημοκρατία, ΠΑ-
ΣΟΚ, ΚΚΕ και ΛΑΕ. 

14•09•15
Με την κατάθεση δάφνινου 
στεφανιού και το χαιρετισμό 
του Προέδρου Γρηγόρη Γερα-
καράκου συμμετείχε η Ομο-
σπονδία στα αποκαλυπτήρια 
του Μνημείου Πεσόντων Αστυ-
νομικών, στη Διεύθυνση Αστυ-
νόμευσης Αερολιμένα Αθηνών

23•09•15
Ευχές προς την νέα Πολιτική 
Ηγεσία και αίτημα για συνά-
ντηση μαζί της.

25•09•15
Μετά από συναντήσεις της 
Ομοσπονδίας μας, τα εκκρεμή 
προς εκκαθάριση υπομνήματα 
των συναδέλφων, που συμμε-
τείχαν στην επιχείρηση «ΑΣΠΙ-
ΔΑ», αρχίζουν να εξοφλού-
νται.

28•09•15
Ανακοινώθηκαν οι 436 θέσεις 
συμπληρωματικών μεταθέσε-
ων έτους 2015, αυξημένες 
κατά πολύ σε σχέση με το 
2014. Η ΠΟΑΣΥ ζητά την άμε-
ση επαναφορά των 6.700 ορ-
γανικών θέσεων που καταργή-
θηκαν το 2014.

29•09•15
Με τον νέο Αναπληρωτή 
Υπουργό κ. Νικόλαο Τόσκα, 
παρουσία του Διευθυντή του 
Γραφείου του, κ. Βασιλείου 
Μαστρογιάννη και του συμ-
βούλου του κ. Παύλου Αδα-
κτυλίδη συναντήθηκε το προ-
εδρείο της Ομοσπονδίας.

  Η ΑτζέντΑ  
τΟΥ μΗνΑ 

                «Δεν είναι τα πιο δυνατά είδη αυτά που επιβιώνουν  
ή τα πιο έξυπνα, αλλά αυτά που ανταποκρίνονται  
καλύτερα στις αλλαγές».

ΚΑΡΟΛΟΣ ΔΑΡΒΙΝΟΣ

χΙΟυμΟΡ 
του Κυρ

Επιτέλους ανακουφίστηκαν οι συνάδελφοι που υπηρετούν στη Βουλή και τα πέριξ, αλλά ο θεσμός, θεσμός. Σεβασμός στο θεσμικό ρόλο του Κοινοβουλίου  
και της Ελληνικής Αστυνομίας και των εντεταλμένων οργάνων του Κράτους. Εκτός κι αν ενίοτε οι θεσμοί ερμηνεύονται κατά το δοκούν!
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Στην πιο κρίσιμη στιγμή όπου 
οι Ευρωπαίοι Ηγέτες καλού-
νταν να λάβουν σοβαρές απο-

φάσεις για το «μεταναστευτικό», 
κλιμάκιο της Ομοσπονδίας αποτε-
λούμενο από τον Πρόεδρο κ. Γρη-
γόριο Γερακαράκο, τον Γενικό 
Γραμματέα κ. Κων/νο Μαλλικό-
πουλο, τον Αντιπρόεδρο Διοικητι-
κών Θεμάτων κ. Γεώργιο Παπα-
τσίμπα και το Νομικό Σύμβουλο 
της Ομοσπονδίας κ. Χάρη Μπου-
κουβάλα, επισκέφθηκε τους κα-
ταυλισμούς των προσφύγων και 
των μεταναστών στη Μυτιλήνη (Κα-
ρά Τεπέ και Μόρια) και διαπίστωσε 
ιδίοις όμμασι τις τραγικές συνθή-
κες υγιεινής και διαβίωσης των αλ-
λοδαπών, των αστυνομικών, αλλά 
και της τοπικής κοινωνίας.

Σκοπός της επίσκεψής τους ήταν 
να βρεθούν κοντά στους συναδέλ-
φους μας, για να συμπαρασταθούν 
ηθικά και πρακτικά, καθόσον οι συν-
θήκες υπηρεσίας δεν διαφέρουν πο-
λύ από τις άθλιες συνθήκες διαβίω-
σης των αλλοδαπών. Ιδιαίτερη αί-
σθηση έκανε το βεβαρυμμένο περι-
βάλλον, η δυσοσμία, ο ανθρώπινος 
πόνος και η δυστυχία, η διάθεση 
«κουκουλώματος» των συνθηκών 
που επικρατούσαν μέχρι πρότινος, 
στοιχεία και καθημερινότητα που 
βιώνουν και οι συνάδελφοί μας.

«Κατά την επίσκεψή μας», τονίζε-
ται στην ανακοίνωση της Ομοσπον-
δίας, «ενημερωθήκαμε αναλυτικά 

από το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Λέσβου 
και τους επικεφαλής των αστυνο-
μικών μέτρων και των διμοιριών 
που επιχειρούν στην περιοχή, όσο 
και από τον Αστυνομικό Διευθυντή 
Λέσβου κ. Ανδρέα Στεφάνου για 
την αδυναμία των κρατικών υπηρε-
σιών συνολικά να αντιμετωπίσουν 
μια κρίση που ήταν φανερό ότι κά-
ποια στιγμή θα ξεσπούσε, δεδομέ-
νου ότι στην απέναντι πλευρά των 
συνόρων υπάρχουν εκατομμύρια 
ανθρώπων όλων των ηλικιών που 
προσπαθούν με κίνδυνο της ζωής 
τους να περάσουν στην Ευρώπη. 

Η ανεξέλεγκτη κατάσταση που 
είχε σημειωθεί τις προηγούμενες 
ημέρες φαίνεται να έχει υποχωρή-
σει καθώς έχουν προωθηθεί προς 
την ενδοχώρα, πλέον των 20.000 
ατόμων. Ωστόσο, το πρόβλημα εί-
ναι υπαρκτό, καθώς συνεχίζονται 

οι αφίξεις και η καταγραφή στο 
Κ έ ν τ ρ ο  Π ρ ώ τ η ς  Υπ ο δ ο χ ή ς 
(ΚΕ.Π.Υ.). Κοινή διαπίστωση ήταν 
ότι οι συνάδελφοί μας προσφέ-
ρουν σημαντικό έργο στη διαχείρι-
ση των μεταναστευτικών ροών με 
βάση τα προβλεπόμενα από τις 
διεθνείς διατάξεις για τους πρό-
σφυγες και τα ισχύοντα της Συμ-
φωνίας Σένγκεν, Δουβλίνο 2 κ.λπ., 
ωστόσο τονίστηκε ότι οι τοπικές 
αρχές νιώθουν την εγκατάλειψη 
της πολιτείας, αφού είναι αδύνα-
τον να αντιμετωπιστεί μια «ανθρω-
πο-εισβολή» τέτοιας έκτασης και 
έντασης, με τα ναυάγια, τις επιχει-
ρήσεις διάσωσης και τις θυσίες 
ακόμα και μικρών παιδιών να είναι 
στην ημερήσια διάταξη».

Δεύτερος σταθμός του κλιμακίου 
της Ομοσπονδίας ήταν η Χίος όπου 
επίσης υπήρξε συνάντηση με το 
προεδρείο της Ένωσης Αστυνομι-

κών Υπαλλήλων Χίου, από το οποίο 
ενημερώθηκε για τα προβλήματα 
των συναδέλφων και εκδήλωσε την 
ανησυχία του για πιθανή επέκταση 
του προβλήματος, εφόσον δεν 
υπάρξει θωράκιση του νησιού.

Σε κάθε περίπτωση, οφείλουμε να 
τονίσουμε προς πάσα κατεύθυνση 
την έντονη ανησυχία μας για τις δυ-
σμενείς αυτές εξελίξεις που φέρ-
νουν την Ελληνική Αστυνομία σε 
θέση διαρκούς μάχης για την αντι-
μετώπιση ενός φαινομένου που 
χρήζει ευρωπαϊκής αντιμετώπισης 
και που σε τελική ανάλυση δεν είναι 
αμιγώς αστυνομικό πρόβλημα. Τη 
θέση μας αυτή τη διατυπώνουμε ήδη 
κατά τις συναντήσεις μας και με τα 
πολιτικά κόμματα προκειμένου να 
τη λάβουν υπόψη τους, ενώ τελούμε 
σε διαρκή επικοινωνία και με την 
Ευρωπαϊκή Συνομοσπονδία Αστυ-
νομικών Συνδικάτων (EuroCop).

Αυξήστε τΑ εκτόσ 
εδρΑσ
Παρέμβαση της Ομοσπονδίας με 
αφορμή την ενίσχυση της Γ.Α.Δ. 
Θεσσαλονίκης, κατά τη διάρκεια 
της 80ης Δ.Ε.Θ. και την εκτός 
έδρας αποζημίωση του προσωπι-
κού. Η Ομοσπονδία με έγγραφό 
της προς το Αρχηγείο επισήμανε 
ότι οι συνάδελφοι που ενίσχυσαν 
τη Γ.Α.Δ. Θεσσαλονίκης, αναχώ-
ρησαν από την έδρα των Υπηρεσι-
ών τους την 01-09-2015, αλλά το 
χρηματικό ποσό της ημερήσιας 
εκτός έδρας αποζημίωσης, δυστυ-
χώς, παρέμεινε πολύ μικρότερο 
από αυτό που αξιώνουν οι πραγ-
ματικές ανάγκες των μετακινού-
μενων συναδέλφων, παρότι από 
πλευράς μας αναδείξαμε εγκαί-
ρως το εν λόγω πρόβλημα και 
προτείναμε σχετική λύση.

«Κύριε Αρχηγέ», τονίζεται στο 
σχετικό έγγραφο, «δεδομένου ότι 
η χρηματική επιβάρυνση του κρα-
τικού προϋπολογισμού δεν θεω-
ρούμε ότι είναι υπέρογκη, αν χα-
ρακτηριστεί η εν θέματι επιχείρη-
ση ως ευρείας κλίμακας, αναδρο-
μικά από 01-09-2015 και έως τη 
λήξη της (13-09-2015), σε σύγκρι-
ση πάντα και με το γεγονός ότι η 
Δ.Ε.Θ είναι μια ετήσια εμπορική 
εκθεσιακή εκδήλωση μεγάλης 
σημασίας για την Ελλάδα και τη 
Νοτιοανατολική Ευρώπη και η πι-
θανή μη ομαλή διεξαγωγή της θα 
έχει ως αποτέλεσμα τα δυσμενή 
διεθνή σχόλια για τη Χώρα, παρα-
καλούμε όπως, έστω και ετερο-
χρονισμένα, με νεότερη διαταγή 
σας, υλοποιήσετε τα προτεινόμε-
να στο σχετικό έγγραφό μας. Η 
ασφάλεια πληρώνεται!!!»

κΑτΑτεθήκε  
ό φΑκελόσ  
γιΑ τό τεΑΠΑσΑ
Μετά την από 21-08-2015 απόφα-
ση του Διοικητικού μας Συμβουλί-
ου και της σύμφωνης γνώμης του 
από 26-08-2015 Γενικού Συμβουλί-
ου των Πρωτοβαθμίων Ενώσεων, 
η Ομοσπονδία μας, ως το αντιπρο-
σωπευτικότερο συλλογικό όργα-
νο, κατέθεσε εμπρόθεσμα (31-08-
2015), δυνάμει των διατάξεων του 
ν.4336/2015, φάκελο, τόσο προς τη 
Γενική Δ/νση Επαγγελματικής 
Ασφάλισης του Υπουργείου Εργα-
σίας, Κοινωνικής Ασφάλισης & 
Πρόνοιας, όσο και προς την Εθνι-
κή Αναλογιστική Αρχή, για τη δυ-
νατότητα μετατροπής των Τομέων 
Επικουρικής Ασφάλισης της τέως 
Α.Π. & τέως Ε.Χ. του ΤΕΑΠΑΣΑ σε 
αυτοδιαχειριζόμενο Ταμείο (ΤΕΑ). 
Τέλος, καθίσταται σαφές προς 
όλους, ότι η Ομοσπονδία μας, μέ-
σω του Νομικού της Συμβού-
λου, είναι έτοιμη να ασκήσει κάθε 
ένδικό μέσο, όπου και όταν αυτό 
κριθεί απαιτητό, προκειμένου να 
προστατέψει τα συμφέροντα του 
Ταμείου, αλλά και τα συμφέροντα 
των συναδέλφων που υπηρετούν 
στον Κλάδο Επικουρικής Ασφάλι-
σης του ΤΕΑΠΑΣΑ.

το μεταναστευτικό  
δεν «κουκουλώνεται»
Το Προεδρείο δίπλα στους συναδέλφους του Β. Αιγαίου

Κατά τη συνεδρίαση (2/10/2015), 
του Δ.Σ. της ΠΟΑΣΥ, συζητή-
θηκαν τα εκκρεμή ζητήματα, 

τα οποία καλούμαστε να θέσουμε 
υπόψη των συναρμοδίων υπουργών 
της νέας κυβέρνησης και να απαιτή-
σουμε την επίλυσή τους. Ειδικότερα:

1. ΤΕΑΠΑΣΑ: Το Δ.Σ. αφού έλαβε 
υπόψη του την εκτενή ενημέρωση 
που έγινε από πλευράς, τόσο του 
Αντιπροέδρου Οικονομικών κ. ΠΑ-
ΝΤΑΖΗ Βασίλειου όσο και του Νο-
μικού Συμβούλου της Ομοσπονδίας 
μας κ. ΜΠΟΥΚΟΥΒΑΛΑ Χαράλα-
μπου, εξουσιοδότησε την Εκτελε-
στική Γραμματεία να χειριστεί πε-
ραιτέρω το όλο θέμα με γνώμονα τη 
διασφάλιση των συμφερόντων των 
ασφαλισμένων (βλέπε και διπλανή 
στήλη).

2. ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΥΤΙΚΟ - ΠΡΟΣΦΥ-
ΓΙΚΟ: Η Ομοσπονδία συγκαλεί ευ-
ρεία σύσκεψη των συναρμοδίων 
παραγόντων στην Κω στις 12 Οκτω-
βρίου 2015, με τη συμμετοχή κλιμα-
κίου της EuroCop με επικεφαλής 

την πρόεδρό της κα Αnna Nellberg, 
συνοδευόμενη από ευρωπαίους δη-
μοσιογράφους, προκειμένου να 
αναδειχθεί το μείζον αυτό πρόβλη-
μα και να ασκηθούν οι δέουσες πι-
έσεις στα ευρωπαϊκά θεσμικά όργα-
να, ώστε η χώρα μας να τύχει μεγα-
λύτερης υποστήριξης, δεδομένου 
ότι τα ελληνικά σύνορα είναι ευρω-
παϊκά σύνορα, ενώ οι μεταναστευ-
τικές-προσφυγικές ροές, δεν αντι-
μετωπίζονται μόνο με αστυνομικά 
μέτρα. Έχουν κληθεί να συμμετά-
σχουν ο Ευρωπαίος Επίτροπος για 
θέματα μεταναστευτικής πολιτικής 
κ. Δημήτρης Αβραμόπουλος, ο 
Υπουργός Εξωτερικών κ. Νίκος Κο-

τζιάς, ο Αναπληρωτής Υπουργός 
Μεταναστευτικής Πολιτικής, κ. 
Γιάννης Μουζάλας, ο Αναπληρω-
τής Υπουργός Προστασίας του Πο-
λίτη κ. Νίκος Τόσκας, ο Αρχηγός 
της Ελληνικής Αστυνομίας κ. Δη-
μήτριος Τσακνάκης, ο Αρχηγός 
του Λιμενικού Σώματος - Ελληνικής 
Ακτοφυλακής - Αντιναύαρχος ΛΣ κ. 
Αθανάσιος Αθανασόπουλος, εκ-
πρόσωπος της Ύπατης Αρμοστείας 
του Ο.Η.Ε. κ.ά. Κατά τη διάρκεια της 
επίσκεψης του κλιμακίου της 
EuroCop στην Κω, θα δοθεί συνέ-
ντευξη Τύπου.

3. ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΕΣ ΔΙΩΞΕΙΣ: 
Σύσσωμο το Διοικητικό Συμβούλιο 

καταδίκασε για άλλη μια φορά την 
άσκηση πειθαρχικής δίωξης εις βά-
ρος του προέδρου και γενικού γραμ-
ματέα αντίστοιχα της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης, 
κ.κ. Δημήτρη Παδιώτη και Αλέ-
ξανδρου Καλευρά, καλώντας την 
Ηγεσία να σταματήσει τώρα κάθε 
περαιτέρω απόπειρα συνδικαλιστι-
κής φίμωσης του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος και να θέσει στο αρ-
χείο τη συγκεκριμένη υπόθεση.

Τέλος, συζητήθηκαν τα εκκρεμή 
ζητήματα όσον αφορά την αύξηση 
των οργανικών θέσεων και τις προ-
σλήψεις νέων αστυνομικών, τις θε-
σμικές αλλαγές (Κώδικας Μεταθέ-
σεων, Κρίσεις-Προαγωγές, Πειθαρ-
χικό Δίκαιο, Εκπαίδευση κλπ), που 
έχουν δρομολογηθεί από την προη-
γούμενη πολιτική Ηγεσία, όπως 
όλα αυτά εξάλλου τέθηκαν εκ μέ-
ρους της Ομοσπονδίας και στον νέο 
Αναπληρωτή Υπουργό κ. Νίκο Τό-
σκα, κατά την πρόσφατη πρώτη συ-
νάντησή μας.

Νέα συνεδρίαση του Διοικητικού συμβουλίου
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Με τον νέο Αναπληρωτή 
Υπουργό Εσωτερικών και 
Διοικητικής Ανασυγκρό-

τησης, αρμόδιο για θέματα Προστα-
σίας του Πολίτη κ. Νικόλαο Τόσκα, 
παρουσία του Διευθυντή του Γρα-
φείου του, κ. Βασιλείου Μαστρο-
γιάννη και του συμβούλου του κ. 
Παύλου Αδακτυλίδη συναντήθηκε 
(29/9/2015) το προεδρείο της Ομο-
σπονδίας, κατόπιν αιτήματός της, 
προκειμένου να τον ενημερώσει για 
τα εκκρεμή ζητήματα που απασχο-
λούν το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
και χρήζουν άμεσων λύσεων, ώστε 
να ληφθούν υπόψη και να περιλη-
φθούν στις προγραμματικές δηλώ-
σεις της νέας κυβέρνησης και της 
κατάρτισης του νέου προϋπολογι-
σμού, που σε καμία περίπτωση δεν 
θα πρέπει να κινείται στη λογική 
των περικοπών και της υποτίμησης 
του αγαθού της ασφάλειας.

Σύμφωνα με την ανακοίνωση της 
Ομοσπονδίας, «στον νέο υπουργό, 
υποβάλλαμε υπόμνημα με τα βασι-
κά αιτήματα και τις προτεραιότητες 
που έχουμε για την επίλυσή τους ως 
Ομοσπονδία, ήτοι, την διάσωση του 
ΤΕΑΠΑΣΑ, την επίλυση των εργασι-
ακών προβλημάτων και τον έλεγχο 
της διοίκησης σε περιπτώσεις αυ-
θαιρεσίας (παραβίαση ωραρίου, 

Η/Α, έκδοση υπηρεσίας κλπ), τις 
προσλήψεις νέων αστυνομικών, 
την αναδιάρθρωση και την επανα-
φορά των οργανικών θέσεων που 
καταργήθηκαν (6.700), τις θεσμικές 
αλλαγές (Κρίσεις – προαγωγές, Πει-
θαρχικό Δίκαιο, Κώδικας Μεταθέ-
σεων), την αποκατάσταση των μι-
σθολογικών αδικιών (αποφάσεις 
Σ.τ.Ε) κλπ». 

Από την πλευρά του, ο νέος 
Υπουργός, μας διαβεβαίωσε ότι θα 

πορευτεί σε συνεργασία με την 
Ομοσπονδία μας για την αντιμετώ-
πιση των θεμάτων που ταλανίζουν 
το αστυνομικό προσωπικό, αλλά 
και για τα γενικότερα θέματα δημό-
σιας τάξης. Κύριο μέλημά του θα 
είναι η αναδιάρθρωση των υπηρε-
σιών, η πάταξη της διαφθοράς για 
την οποία θα είναι αμείλικτος και η 
επίλυση των προβλημάτων των 
υπηρεσιών και των συναδέλφων 
μας. Μας διαβεβαίωσε δε ότι η συ-

νεργασία με την Ομοσπονδία μας 
θα είναι αγαστή, μέσω τακτικών συ-
ναντήσεων -άμεσα, κατά τις οποίες 
θα υποβάλουμε και τις προτάσεις 
μας.

Σε ό,τι αφορά τα ζητήματα που 
του θέσαμε και κυρίως για το φλέ-
γον θέμα του ΤΕΑΠΑΣΑ, μας είπε 
ότι θα ενημερωθεί από τους συναρ-
μόδιους υπουργούς και σύντομα θα 
μας απαντήσει.

Αναμένουμε από τη νέα κυβέρνη-
ση να προωθήσει τις προεκλογικές 
δεσμεύσεις των κομμάτων που τη 
στηρίζουν, λαμβάνοντας υπόψη ότι 
η Ελληνική Αστυνομία για να παρέ-
χει το αγαθό της ασφάλειας πρέπει 
να έχει την απαιτούμενη στήριξη 
της πολιτείας σε οικονομικό, θεσμι-
κό και ηθικό επίπεδο.

ευχές
Με την ανακοίνωση του νέου κυ-
βερνητικού σχήματος, ευχές εστά-
λησαν από τον Ομοσπονδία στον 
υπουργό Εσωτερικών και Διοικη-

τικής Ανασυγκρότησης κ. Πανα-
γιώτη Κουρουμπλή και στον αρ-
μόδιο για τα θέματα Προστασίας 
του Πολίτη αναπληρωτή υπουργό 
κ. Νίκο Τόσκα, τονίζοντας την ανα-
γκαιότητα να εγγράψουν σημα-
ντικό έργο στον τομέα που ανέλα-
βαν ευελπιστώντας ότι θα αφου-
γκράζονται τις αγωνίες των Ελλή-
νων Αστυνομικών καθώς επίσης 
και ότι θα κάνουν ό,τι είναι απα-
ραίτητο για να εκσυγχρονισθεί η 
Ελληνική Αστυνομία ώστε να αι-
σθάνεται περισσότερο ασφαλής 
τόσο ο Αστυνομικός όσο και ο Πο-
λίτης, τον οποίο καλούμαστε όλοι 
ευόρκως να υπηρετούμε, με υψη-
λό αίσθημα ευθύνης και συνεχούς 
προσφοράς.

«Το αγαθό της ασφάλειας του Πο-
λίτη, δεν μπορεί να συνεχίσει να 
αντιμετωπίζεται με όρους «αγοράς» 
και ως εκ τούτου αναμένουμε από 
σας να επιδείξετε τη δέουσα βούλη-
ση έναντι όλων εκείνων που εξακο-
λουθούν να το υποτιμούν καθοιον-
δήποτε τρόπο», σημειώνει επίσης η 
Ομοσπονδία. Τέλος, η Ομοσπονδία 
απέστειλε τις ευχές της στον 
υπουργό Εργασίας κο Γιώργο Κα-
τρούγκαλο, από τον οποίο ζήτησε 
και συνάντηση για την μεγάλη εκ-
κρεμότητα του ΤΕΑΠΑΣΑ.

όι προτεραιότητες της νέας ηγεσίας
Τακτικές συναντήσεις με την Ομοσπονδία υποσχέθηκε ο νέος υπουργός κ. Νίκος Τόσκας

Δ ιπλάσιος σε σχέση με άλλα 
χρόνια ήταν ο αριθμός των 
αστυνομικών που μετατέθη-

καν φέτος, απόδειξη της επίμονης 
προσπάθειας του προεδρείου της 
Ομοσπονδίας για να ικανοποιη-
θούν όσο γινόταν περισσότερα αι-
τήματα των συναδέλφων μας.

Με διαρκή επικοινωνία με τους 
ενδιαφερόμενους και στενή παρα-
κολούθηση του όλου θέματος, το 
Συμβούλιο Μεταθέσεων Κατωτέ-
ρων Α.Ε.Α., αποφάσισε 436 (!) συ-
μπληρωματικές μεταθέσεις έτους 
2015, όταν τα προηγούμενα χρόνια 
ήταν δεν ήταν οι μισές…

Παρά ταύτα, δεν πανηγυρίζουμε, 
αφού υπήρξαν Διευθύνσεις που δεν 
ενισχύθηκαν με αποτέλεσμα να εί-
ναι εύλογες οι διαμαρτυρίες και 
των συναδέλφων και των σωματεί-
ων που τους εκπροσωπούν. Σε κάθε 
περίπτωση η Ομοσπονδία πιέζει 
αφενός για την ικανοποίηση των 
αιτημάτων, αφετέρου δε για να γί-
νουν προσλήψεις νέων αστυφυλά-
κων, διότι όσο παραμένουν κλει-
στές οι πόρτες επόμενο είναι να 
επικαλούνται στην ηγεσία αυξημέ-
νες ανάγκες. Επίσης, η επαναφορά 
των οργανικών θέσεων που καταρ-

γήθηκαν είναι μείζον ζήτημα. 
Η Ομοσπονδία με αφορμή τη συ-

νεδρίαση του Συμβούλιου μεταθέ-
σ ε ω ν  Κ α τ ω τ έ ρ ω ν  Α . Ε . Α . 
(28/09/2015), ενημέρωσε ήδη τον 
νέο υπουργό κ. Νίκο Τόσκα ότι εί-
ναι πλήρως αντίθετη με την κατάρ-
γηση, με βάση τις διατάξεις του άρ-
θρου 41 του Νόμου 4249/2014, των 
6.700 οργανικών θέσεων Αστυφυ-
λάκων γενικών καθηκόντων από 
τις περίπου 10.000 κενές θέσεις 
που υπήρχαν. «Η εν λόγω κατάργη-
ση αποτέλεσε την ταφόπλακα για 
τις Αστυνομικές Υπηρεσίες της Πε-
ριφέρειας «εγκλωβίζοντας» τους 
συναδέλφους στην Αττική, δίχως να 
διαφαίνεται μια αχτίδα αισιοδοξίας 
για μετάθεση στον Τόπο Συμφερό-
ντων τους.

Την κατάσταση δε, ήρθε να χει-
ροτερέψει και το πάγωμα των προ-
σλήψεων Αστυνομικού Προσωπι-
κού και σε συνδυασμό με την ολο-
ένα αυξανόμενη «έξοδο» αστυνομι-
κ ώ ν  α π ό  τ ο  Σ ώ μ α  λ ό γ ω 
συνταξιοδότησης, πυροδοτείται 
μια κατάσταση η οποία θα επιφέ-
ρει μη επιθυμητά αποτελέσματα, 
όπως π.χ. την έλλειψη Αστυνόμευ-
σης, λειψανδρία Αστυνομικών 

Υπηρεσιών με αποτέλεσμα τη μη 
παροχή των αναλογουσών υπηρε-
σιών προς τους πολίτες και παράλ-
ληλα την αύξηση της εγκληματικό-
τητας, την κατάρρευση των Ασφα-
λιστικών Ταμείων κλπ.

Ως Ομοσπονδία επιμένουμε ότι η 
επαναδιάταξη - ανακατανομή των 
αστυνομικών δυνάμεων ήταν πρό-
χειρη και θα συνεχίσουμε να αγωνι-
ζόμαστε για την επανάκτηση των 
οργανικών θέσεων σε όλη την Περι-
φέρεια.

Ζητάμε την ταχεία κατάργηση 
του άρθρου 41 του Νόμου 4249/2014 
με άμεση επαναφορά των 6.700 ορ-
γανικών θέσεων και ταυτόχρονα το 
«ξεπάγωμα» των προσλήψεων ώστε 
να ενισχυθεί με νεοεξερχόμενους 
Αστυφύλακες η Αττική, δίνοντας 
ελπίδα στους συναδέλφους που 
καρτερικά αναμένουν τη σειρά τους 
για μετάθεση.

Η Ομοσπονδία παρά την αρνητι-
κή κατάσταση με τις μεταθέσεις, 
αγωνίστηκε για την ενίσχυση της 
ήδη αποδυναμωμένης Περιφέρειας 
με αστυνομικό προσωπικό, υπενθυ-
μίζοντας τις ελάχιστες προκηρυ-
χθείσες θέσεις των τελευταίων 
ετών».

Α/Α ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΘΕΣΕΙΣ Α/Α ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΘΕΣΕΙΣ

1 Γ.Α.Δ. 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

45 24 Δ.Α. ΚΙΛΚΙΣ 20

2 Δ.Α. ΑΙΤΩΛΙΑΣ 1 25 Δ.Α. ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ 10
3 Δ.Α. ΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ 7 26 Δ.Α. ΚΥΚΛΑΔΩΝ 20
4 Δ.Α. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ-

ΠΟΛΗΣ
8 27 Δ.Α. ΛΑΚΩΝΙΑΣ 1

5 Δ.Α. ΑΡΚΑΔΙΑΣ 10 28 Δ.Α. ΛΑΡΙΣΑΣ 4
6 Δ.Α. ΑΡΤΑΣ 2 29 Δ.Α. ΛΑΣΙΘΙΟΥ 5
7 Δ.Α. ΑΧΑΪΑΣ 5 30 Δ.Α. ΛΕΣΒΟΥ 34
8 Δ.Α. ΒΟΙΩΤΙΑΣ 5 31 Δ.Α. ΛΕΥΚΑΔΑΣ 1
9 Δ.Α. ΓΡΕΒΕΝΩΝ 3 32 Δ.Α. ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ 1

10 Δ.Α. ΔΡΑΜΑΣ 5 33 Δ.Α. ΞΑΝΘΗΣ 10
11 Α' Δ.Α. 

ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ
52 34 Δ.Α. ΟΡΕΣΤΙΑΔΑΣ 25

12 Β' Δ.Α. 
ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ

32 35 Δ.Α. ΠΕΛΛΑΣ 5

13 Δ.Α. ΕΥΒΟΙΑΣ 7 36 Δ.Α. ΠΙΕΡΙΑΣ 4
14 Δ.Α. ΕΥΡΥΤΑΝΙΑΣ 3 37 Δ.Α. ΠΡΕΒΕΖΑΣ 3
15 Δ.Α. ΖΑΚΥΝΘΟΥ 6 38 Δ.Α. ΡΕΘΥΜΝΗΣ 7
16 Δ.Α. ΗΛΕΙΑΣ 2 39 Δ.Α. ΡΟΔΟΠΗΣ 10
17 Δ.Α. ΗΜΑΘΙΑΣ 3 40 Δ.Α. ΣΑΜΟΥ 18
18 Δ.Α. ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ 6 41 Δ.Α. ΣΕΡΡΩΝ 5
19 Δ.Α. ΘΕΣΠΡΩΤΙΑΣ 1 42 Δ.Α. ΦΛΩΡΙΝΑΣ 1
20 Δ.Α. ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ 1 43 Δ.Α. ΦΩΚΙΔΑΣ 1
21 Δ.Α. ΚΑΣΤΟΡΙΑΣ 2 44 Δ.Α. ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ 10
22 Δ.Α. ΚΕΡΚΥΡΑΣ 5 45 Δ.Α. ΧΑΝΙΩΝ 7
23 Δ.Α. ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ 3 46 Δ.Α. ΧΙΟΥ 20

ΣΥΝΟΛΟ 436

Φέρτε πίσω τις οργανικές
Άμεση πρόσληψη νέων αστυφυλάκων για να έχει λόγους ύπαρξης ο Κώδικας Μεταθέσεων
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Αφορμή για τη δίωξη στάθηκε το 
έγγραφο της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Θεσσαλονί-

κης με το οποίο κατήγγειλε τις πρωτο-
φανείς αδικίες που σημειώθηκαν στις 
φετινές μεταθέσεις των Αστυνομικών 
εντός του Νομού Θεσσαλονίκης. 

Όπως ανακοίνωσε το σωματείο στις 
11 Σεπτεμβρίου 2015, «ως απάντηση σ’ 
αυτές τις σοβαρές καταγγελίες, το Αρ-
χηγείο της Ελληνικής Αστυνομίας δι-
έταξε Προφορική Διοικητική Εξέτα-
ση σε βάρος του Προέδρου της Ένω-
σης κ. Δημήτρη Παδιώτη και του 
Γενικού Γραμματέα κ. Αλέξανδρου 
Καλευρά, ισχυριζόμενο ότι το έγγρα-
φο περιείχε δυσμενή σχόλια κατά 
προϊστάμενης αρχής. Είναι η πρώτη 
φορά στα χρονικά που το Προεδρείο 
της Ένωσής μας διώκεται από την 
Ηγεσία γιατί τόλμησε να  αναφερθεί 
στα σκοτεινά σημεία των φετινών με-
ταθέσεων.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Θεσσαλονίκης, όπως κάθε άλλη Πρω-
τοβάθμια Οργάνωση και η ΠΟΑΣΥ, 
έχουν ως μοναδικό σκοπό την προά-
σπιση, ανάδειξη και επίλυση των προ-
βλημάτων που αντιμετωπίζει το αστυ-
νομικό προσωπικό.

Ο τρόπος λειτουργίας μας, αλλά και 

το εύρος των δραστηριοτήτων μας, δεν 
είναι κάτι που το αποφασίζουμε αυτό-
βουλα αλλά ορίζεται από τον συνδικα-
λιστικό Νόμο 1264/1982. Συγκεκριμέ-
να, το άρθρο 4 αναφέρει: «1. Οι συνδι-
καλιστικές οργανώσεις έχουν σκοπό 
τη διαφύλαξη και προαγωγή των εργα-
σιακών, οικονοµικών, ασφαλιστικών, 
κοινωνικών και συνδικαλιστικών 
συµφερόντων των εργαζοµένων... 

3. Οι συνδικαλιστικές οργανώσεις 
για την πραγµατοποίηση των σκοπών 
τους δικαιούνται µεταξύ άλλων: α) Ν’ 
αναφέρονται στις δηµοκρατικές και 
άλλες αρχές για κάθε ζήτηµα που 
αφορά τους σκοπούς τους, τα µέλη 
τους, τις εργασιακές και γενικότερα 
επαγγελµατικές σχέσεις και τα 

συµφέροντα των µελών τους. β) Να 
καταγγέλλουν και να εγκαλούν στις 
διοικητικές και δικαστικές αρχές τις 
παραβιάσεις της εργατικής και ασφα-
λιστικής νοµοθεσίας και των κανο-
νισµών ή οργανισµών που αφορούν 
τις ίδιες ή τα µέλη τους».

Αυτονόητο είναι ότι οι συνδικαλι-
στές-Αστυνομικοί όταν δρουν με την 
συνδικαλιστική τους ιδιότητα και όχι 
την αστυνομική, υποχρεούνται να κα-
ταγγέλλουν γεγονότα τα οποία ενδε-
χομένως αφορούν συναδέλφους ιε-
ραρχικά ανώτερους, χωρίς αυτό να 
αποτελεί κρίση αφού υπαγορεύεται 
από την συνδικαλιστική τους δράση.

Πώς, λοιπόν, το Αρχηγείο αντί να 
υπεισέλθει στην ουσία των καταγγελ-

λομένων μας, και να ελέγξει τον τρόπο 
με τον οποίο έγιναν φέτος οι μεταθέ-
σεις στη Γενική Αστυνομική Διεύθυν-
ση Θεσσαλονίκης, διατάσσει έρευ-
να για «την ύπαρξη μη επιτρεπτών 
σχολίων – κρίσεων  -αξιολογήσεων 
αστυνομικών για ενέργειες προϊστά-
μενης υπηρεσίας»;

Άραγε, η Ηγεσία μας θα επιδείξει 
την ίδια ευαισθησία και στα καταγγελ-
λόμενά μας και θα διατάξει έρευνα για 
τις φετινές μεταθέσεις των Αστυνομι-
κών στη Θεσσαλονίκη; Σε αρνητική 
περίπτωση αυτό θα αποτελεί γκρίζο 
τοπίο και μομφή για την αξιοκρατία 
των διαδικασιών. Κι αυτό σαφώς επι-
βάλλει έρευνα εις βάθος! 

Τα τελευταία χρόνια, οι μεταθέσεις 

Την άμεση αντίδραση της 
Ομοσπονδίας προκάλεσε 
η απόφαση του Αρχηγείου 

για τον πειθαρχικό έλεγχο του 
προεδρείου της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Ν. Θεσσα-
λονίκης.

Μόλις έγινε γνωστό το απα-
ράδεκτο αυτό γεγονός, έστειλε 
έγγραφο-διαμαρτυρία στον τότε 
Αναπληρωτή Υπουργό Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυ-
γκρότησης κ. Αντώνιο Μακρυ-
δημήτρη, όσο και στον Αρχηγό 
της Ελληνικής Αστυνομίας Αντι-
στράτηγο κ. Δημήτριο Τσακνά-
κη, καλώντας τους να δώσουν 
τέλος στην πειθαρχική διαδικα-
σία.

«Με έκπληξη ενημερωθήκαμε 
ότι το Αρχηγείο της Ελληνικής 
Αστυνομίας διέταξε τη διενέρ-
γεια ΠΔΕ με αφορμή την έκδοση 
εγγράφου εκ μέρους της Ένω-
σης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ν. 
Θεσσαλονίκης (υπ'  αριθμ. 
87/2015 από 29/7/15), η οποία στο 
πλαίσιο του θεσμικού συνδικα-
λιστικού της ρόλου αναφερόταν 

σοβαρά και υπεύθυνα στις αδι-
κίες που επήλθαν κατά τις ετή-
σιες τακτικές μεταθέσεις, εντός 
της ΓΑΔΘ», σημείωνε η ΠΟΑΣΥ 
στο έγγραφό της, θέτοντας εύλο-
γα ερωτήματα:

«Όπως προκύπτει από τα σχε-
τικά έγγραφα, η διαταγή για την 
ενεργοποίηση της πειθαρχικής 
διαδικασίας εκδόθηκε στις 7 Αυ-
γούστου 2015, λίγες ημέρες μετά 
την αποστολή του εγγράφου της 
Πρωτοβάθμιας Ένωσης προς 
την Πολιτική και Φυσική Ηγε-
σία, ενώ χθες κλήθηκαν να δώ-
σουν εξηγήσεις (!) οι υπογράφο-
ντες το έγγραφό της, πρόεδρος 
και γενικός γραμματέας, αντί-
στοιχα. Γεννώνται επομένως 
σοβαρά ερωτήματα τόσο για τη 
σκοπιμότητα της έκδοσης μιας 
τέτοιας διαταγής όσο και για τη 
«ΝΕΑ» αντίληψη με την οποία 
αντιμετωπίζει το Αρχηγείο τη 
συνδικαλιστική δραστηριότητα, 
δεδομένων και άλλων ενεργει-
ών που έλαβαν χώρα πρόσφατα. 
Και πολύ περισσότερο, τίθεται 
το ερώτημα αν όλα αυτά τελού-

σαν εν γνώ-
σ ε ι  τ η ς 
απερχόμε-
νης Πολιτι-
κής Ηγεσί-
α ς , σ τ η ν 
ο π ο ί α 
απευθυνό-
ταν πρωτί-
σ τ ω ς  η 
Ένωση και 
φυσικά αν 
είναι ενή-
μ ε ρ ο ς  ο 
υπηρεσιακός Υπουργός κ. Αντώ-
νιος Μακρυδημήτρης.

Ως Ομοσπονδία, δηλώνουμε 
αγανακτισμένοι και καταγγέλ-
λουμε κάθε σκέψη – ενέργεια 
που φαλκιδεύει τα συνδικαλι-
στικά μας δικαιώματα και παρα-
πέμπει σε μαύρες σελίδες του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος, 
όταν χέρι – χέρι Πολιτική και 
Φυσική Ηγεσία συνεργάζονταν 
για τη φίμωση και τον εξανδρα-
ποδισμό των συνδικαλιστών.

Ας γνωρίζουν όσοι τυχόν ζή-
λεψαν σήμερα τη «δόξα» τους, 

ότι η εποχή εκείνη έχει παρέλθει 
ανεπιστρεπτί.

Καλούμε την Πολιτική και 
Φυσική Ηγεσία να μην επιτρέ-
ψουν αυτό το πισωγύρισμα, τα 
δε Πολιτικά Κόμματα, στα οποία 
κοινοποιείται το παρόν έγγρα-
φο, να πάρουν δημοσίως θέση, 
καταδικάζοντας κάθε απόπειρα 
δίωξης Αστυνομικού Υπαλλή-
λου - Λειτουργού και ειδικά των 
συναδέλφων μας, που το μόνο 
τους «αμάρτημα» ήταν να ασχο-
ληθούν με το Συνάδελφο και τα 
προβλήματά του».

ποΑσΥ: Όχι επιστροφή στις μαύρες μέρες
Το μόνο τους «αμάρτημα» ήταν να ασχοληθούν με  
το Συνάδελφο και τα προβλήματά του, τονίζει η ΠΟΑΣΥ

Αντί να ελέγξουν τις καταγγελίες  
ελέγχουν τους καταγγέλλοντες!
Πρωτοφανή απόπειρα φίμωσής της, καταγγέλλει η ΕΑΥ Θεσσαλονίκης

των Αστυνομικών έχουν καταλήξει να 
είναι ένας αδιαπέραστος σκόπελος 
για την Ελληνική Αστυνομία, με απο-
τέλεσμα να ταλαιπωρούνται τόσο οι 
συνάδελφοι όσο και οι πολίτες. Δεν 
επιτρέπεται οι αρμόδιοι αντί να ψά-
χνουν να βρουν μια άμεση λύση για το 
πρόβλημα, να τιμωρούν αυτούς που 
το αναφέρουν! Η συνδικαλιστική έκ-
φραση οφείλει να μην λογοκρίνεται. 
Αυτό το αξίωμα ακολουθεί την λει-
τουργία των συνδικαλιστικών οργά-
νων και κάθε προσπάθεια λογοκρισί-
ας στερεί την γενικότερη συνδικαλι-
στική ελευθερία.

Όχι στην ποινικοποίηση
Το Προεδρείο μας, με σεβασμό στο συ-
νάδελφο, την Πολιτική και Φυσική 
Ηγεσία μας, ουδέποτε έδρασε ή προτί-
θεται να δράσει συκοφαντικά εναντί-
ον προσώπων. Όμως, δεν δέχεται επ’ 
ουδενί εκφοβιστικές ενέργειες που 
μοναδικό στόχο έχουν την αποσιώπη-
ση των ζητημάτων που οδηγούν την 
Ελληνική Αστυνομία στην οπισθοδρό-
μηση και το αστυνομικό προσωπικό 
σε τέλμα!

Η ποινικοποίηση της συνδικαλιστι-
κής δράσης, από όποιον κι αν επιχει-
ρείται, δεν έχει στόχο μόνο τους διω-
κόμενους εργαζόμενους αλλά όλους 
τους Αστυνομικούς. Και η μόνη λύση 
είναι η αλληλεγγύη και ο αδιάκοπος 
αγώνας για την προστασία των εργα-
σιακών δικαιωμάτων μας.

Στην συγκάλυψη και τις διώξεις, η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Θεσσαλονίκης απαντάει με τον ακη-
δεμόνευτο συνδικαλισμό και την πρό-
ταξη της αλήθειας».

Αντίπαλος  
της διοίκησης  
δεν είναι  
οι συνδικαλιστές

Τη συμπαράστασή τους στους δυο συνδι-
καλιστές εξέφρασαν, εκδίδοντας σχετι-
κές ανακοινώσεις (μέχρι την έκδοση της 

εφημερίδας), οι Ενώσεις Πειραιά, Λάρισας, 
Ιωαννίνων, Αιτωλίας, Ξάνθης, Αθήνας, Εύβοι-
ας, Πιερίας, Αρκαδίας, Βορειοανατολικής Ατ-
τικής, Ευρυτανίας, Μεσσηνίας, Νότιας Δωδε-
κανήσου, Νοτιοανατολικής Αττικής, Αργολί-
δας, Φωκίδας, Αλεξανδρούπολης,  Ροδόπης 
και Ορεστιάδος.

Οι Ενώσεις καταδικάζουν και αποδοκιμάζουν 
την «πρωτοβουλία» του Αρχηγείου, τη χαρακτη-
ρίζουν αναχρονιστική,  απαράδεκτη και αντιδη-
μοκρατική και καλούν όσους είχαν τη φαεινή 
αυτή ιδέα, να μην προχωρήσουν στην ολοκλή-
ρωση μιας διαδικασίας που εκθέτει τους ίδιους 
και που σε καμία περίπτωση δεν συνάδει με τις 
εξαγγελίες περί εκδημοκρατισμού της αστυνο-
μίας και του συνδικαλιστικού μας κινήματος.

Επίσης, τίθεται το ερώτημα γιατί τέτοια 
σπουδή όταν η διοίκηση κωφεύει για άλλα 
σοβαρά ζητήματα και κυρίως για τη διαιώνιση 
των προβλημάτων που η ίδια προκαλεί είτε 
ανέχεται. Τέλος, εκφράζουν την αλληλεγγύη 
τους, τονίζοντας ότι η απόπειρα φίμωσης του 
συνδικαλισμού, θα πέσει στο κενό. Αντίπαλος 
της διοίκησης δεν είναι οι συνδικαλιστές, αλ-
λά τα προβλήματα.



7ΝέαΑστυνομία
σεπτεμβριοσ 2015 επικαιροτητα

όικόΝόΜικΑ ΝεΑ
εξόφλήσή 
υΠόΜΝήΜΑτωΝ
Μετά από συναντήσεις της Ομο-
σπονδίας μας με αρμοδίους υπαλλή-
λους του Ευρωπαϊκού Ταμείου Εξω-
τερικών Συνόρων, σας ενημερώνου-
με ότι, τα εκκρεμή προς εκκαθάριση 
υπομνήματα των συναδέλφων που 
συμμετείχαν στην επιχείρηση «ΑΣ-
ΠΙΔΑ»:

α) Θα εξοφληθούν τα μισά περίπου 
από Δευτέρα 28-09-2015, μέσω της 
ήδη ενταλματοποίησης ποσού 
ύψους3.165.000,00 €.

β) Τα εναπομείναντα θα εξοφλη-
θούν στο αμέσως προσεχές χρονικό 
διάστημα, όπου θα λάβει χώρα η 
ε ν τ α λ μ α τ ο π ο ί η σ η  π ο σ ο ύ 
ύψους 3.500.000,00 € περίπου.

Επισημαίνεται ότι, η εξόφληση των 
υπομνημάτων ποικίλλει ανά Διεύ-
θυνση Αστυνομίας, αναλόγως του 
χρόνου αποστολής και εκκαθάρισης 
αυτών.

ή εκλόγική ΑΠόζήΜιωσή
Με την υπ'αριθ. 31602/15-09-2015 
(ΑΔΑ: ΩΦΓ0465ΦΘΕ-ΕΝΤ) Κοινή 
Υπουργική Απόφαση, καθορίστηκε η 
ειδική εκλογική αποζημίωση στο 
Αστυνομικό προσωπικό του Σώματος, 
για την έκτακτη απασχόλησή τους κα-
τά την προπαρασκευή και διενέργεια 
των Βουλευτικών Εκλογών της 20ης 
Σεπτεμβρίου 2015. Η ως άνω αποζη-
μίωση ανέρχεται στα 62 € μικτά, 
υπόκειται σε νόμιμες κρατήσεις και 
σε φορολογία εισοδήματος. Αφο-
ρά όσους δεν κωλύθηκαν, κατά το 
χρονικό διάστημα από 28-08-2015 
έως 20-09-2015, εξαιρουμένων των 
περιπτώσεων της εκλογικής, αιμο-
δοτικής και συνδικαλιστικής αδείας.

τό εΝσήΜό τήσ ελ.Ασ.
SOS! Στο Γενικό Λογιστήριο του Κρά-
τους, σύμφωνα με ασφαλείς πληρο-
φορίες μας, προωθούν την εφαρμογή 
του Ν.4336/2015 (3ο Μνημόνιο!), προ-
ετοιμάζοντας ένα ακόμα καίριο πλήγ-
μα στον ασφαλιστικό μας φορέα, το 
ΤΕΑΠΑΣΑ. Αυτή τη φορά στο στόχα-
στρό τους βρίσκεται το ένσημο της 
Ελληνικής Αστυνομίας, το οποίο προ-
φανώς θέλουν να καταργήσουν με 
άμεση επίπτωση την απώλεια εσόδων 
για το Ταμείο, που αγγίζουν το ένα 
εκατομμύριο ευρώ ετησίως.

 Άραγε, πόσο ηθικό και ...δημοκρα-
τικό είναι με Υπηρεσιακή Κυβέρνηση 
και μόλις τρεις ημέρες πριν από τις 
βουλευτικές εκλογές, να επεξεργάζο-
νται υπηρεσιακοί παράγοντες την 
εφαρμογή του νέου Μνημονίου;

 Τελούν όλα αυτά σε γνώση των αρ-
μόδιων υπηρεσιακών κυβερνητικών 
στελεχών (Υπουργού Οικονομικών 
και Αναπληρωτή Υπουργού Προστα-
σίας του Πολίτη);  Και αν Ναι, τι προ-
τίθεται να κάνουν ώστε να αποτρέ-
ψουν μια ακόμα άδικη και επιζήμια 
για το ΤΕΑΠΑΣΑ απόφαση;

Η ΠΟΑΣΥ καταγγέλλει τέτοιου εί-
δους «επεξεργασίες» και προειδοποι-
εί κάθε αρμόδιο και ...αναρμόδιο, ότι 
θα μας βρει μπροστά του.

Κοινές συναντήσεις με τα πο-
λιτικά κόμματα είχαν πριν 
από τις βουλευτικές εκλογές 

οι έξι Ομοσπονδίες των Αστυνομι-
κών, των Πυροσβεστών και των 
Λιμενικών.

Στο αίτημά τους ανταποκρίθηκαν 
η Νέα Δημοκρατία, το ΚΚΕ, η Λαϊκή 
Ενότητα και το ΠΑΣΟΚ. Ειδικότερα, 
στις 18-9-2015, πραγματοποιήθηκε 
η συνάντηση με τον πρόεδρο της 
Νέας Δημοκρατίας κ. Βαγγέλη 
Μεϊμαράκη, ενώ προηγήθηκαν οι 
συναντήσεις  με τον ΓΓ της ΚΕ του 
ΚΚΕ, κ. Δημήτρη Κουτσούμπα και 
την πρόεδρο του ΠΑΣΟΚ κα Φώφη 
Γεννηματά στις 17-9-2015, και με 
τον κοινοβουλευτικό εκπρόσωπο 
της Λαϊκής Ενότητας κ. Δημήτρη 
Στρατούλη και τον πρώην Γραμμα-
τέα Πολιτικής Προστασίας κ. Τάσο 
Μαυρόπουλο, στις 16-9-2015.

Ο Πρόεδρος της Νέας Δημοκρα-
τίας Ε. Μεϊμαράκης, συμμερίστηκε 
την αγωνία που εκφράσαμε, ανα-
γνωρίζοντας τις υπηρεσίες που 
προσφέρουν τα Σώματα Ασφαλεί-
ας στην κοινωνία και δηλώνοντας 
ότι πρέπει να εργαστούμε για να 
υπάρξει αντίστοιχη αναγνώριση 
από την κοινωνία, ώστε να εξαλει-
φθεί η λανθασμένη εικόνα ότι πρό-
κειται μόνο για κατασταλτικούς 
μηχανισμούς.

Τόνισε δε ότι όπως στάθηκε δί-
πλα μας προ ημερών, κατά την ψή-
φιση του νέου Μνημονίου, αποτρέ-
ποντας τις δυσμενείς συνταξιοδο-
τικές ρυθμίσεις, το ίδιο θα συνεχί-
σει να πράττει σε κάθε περίπτωση 
και από Δευτέρα, με το σχηματισμό 
νέας κυβέρνησης. Υπενθύμισε, επί-
σης, ότι ως Υπουργός Εθνικής Άμυ-
νας, στήριξε τις Ένοπλες Δυνάμεις 
και ότι επί των ημερών του (2007-
2009), οι βασικοί μισθοί των ενστό-
λων βελτιώθηκαν σημαντικά.

Ο Γενικός Γραμματέας του ΚΚΕ 
κ. Δ. Κουτσούμπας, ανέπτυξε τη 
θέση ότι το ΚΚΕ δεν ταυτίζει το 
προσωπικό των Σωμάτων Ασφα-
λείας με τον κατασταλτικό ρόλο 
που έχουν αυτά, ανέδειξε την ανα-
γκαιότητα της διεκδίκησης λύσε-
ων για τα προβλήματα του προσω-
πικού των Σωμάτων Ασφαλείας 
μαζί με το λαό, που αγωνίζεται 
ενάντια στην αντιλαϊκή πολιτική 
και τόνισε το αναφαίρετο δικαίω-
μά μας να αναπτύσσουμε συνδι-
καλιστική δράση. Επίσης, δήλωσε 
τη σταθερή συμπαράσταση του 
Κόμματος για τα δίκαια αιτήματά 
μας στο Ασφαλιστικό, τα Εργασια-
κά και άλλα προβλήματα.

Οι εκπρόσωποι της ΛΑ.Ε. και ει-
δικότερα ο κ. Δ. Στρατούλης, που 
ως αρμόδιος υπουργός είχε χειρι-
στεί και τα θέματα του ΤΕΑΠΑΣΑ, 
δήλωσε την αντίθεσή του στην 
υπαγωγή του ΤΕΑΠΑΣΑ στο ΕΤΕΑ 
και μάλιστα κατά τη διάρκεια της 
συνάντησης έγινε παρέμβαση στο 

Γενικό Γραμματέα του Υπουργείου 
Εργασίας, Ανδρέα Νεφελούδη, 
προκειμένου να παγώσουν οι δια-
δικασίες καθόσον εκκρεμεί το αί-
τημά μας για δημιουργία Ταμείου 
Επαγγελματικής Ασφάλισης. Εξέ-
φρασαν δε την κάθετη αντίθεσή 
τους στα μνημόνια και στους 
εφαρμοστικούς τους νόμους.

Τέλος, η Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ 

κα Φώφη Γεννηματά, δήλωσε ότι 
διαχρονικά στηρίζει τα δίκαια αιτή-
ματα των ενστόλων στα Σώματα 
Ασφαλείας, θα πρωτοστατεί σε κά-
θε προσπάθεια για την βελτίωση 
των συνθηκών εργασίας ενώ για τα 
τρέχοντα εκκρεμή μας ζητήματα 
και ειδικότερα σε ότι αφορά το 
ασφαλιστικό- συνταξιοδοτικό 
υπενθύμισε ότι το ΠΑΣΟΚ τάχθηκε 

υπέρ της καταψήφισης των δυσμε-
νών ρυθμίσεων που προβλέπονται 
στις διατάξεις του τρίτου μνημονίου 
και της διατήρησης του ν. 3865/2010. 
Οι Ομοσπονδίες μας αναμένουν τις 
δεσμεύσεις των ως άνω πολιτικών 
κομμάτων στα θέματα που αναπτύ-
χθηκαν στις προαναφερθείσες συ-
ναντήσεις την επομένη των Βου-
λευτικών Εκλογών!!!»

κάντε πράξη τις δεσμεύσεις σας
Οι Ομοσπονδίες ζήτησαν τις θέσεις των πολιτικών κομμάτων και αναμένουν τήρηση των δεσμεύσεών τους
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Δ ιαφορετική από τις προηγού-
μενες φορές, ήταν η φετινή 
εκδήλωση διαμαρτυρίας στη 

Θεσσαλονίκη, με αφορμή τα εγκαί-
νια της 80ης Διεθνούς Έκθεσης. Τα 
πολιτικά γεγονότα με την παραίτη-
ση της κυβέρνησης του Πρωθυ-
πουργού κου Αλέξη Τσίπρα και την 
πρόωρη προσφυγή στις κάλπες, 
δημιούργησαν ένα διαφορετικό πε-
ριβάλλον αφού ήδη είχε σχηματι-
στεί υπηρεσιακή κυβέρνηση και τα 
κόμματα επιδίδονταν στον προε-
κλογικό τους αγώνα.

Η Ομοσπονδία μας, αμέσως με-
τά το Συνέδριο (Ιούνιος 2015), ξεκί-
νησε ένα τιτάνιο αγώνα για την 
αναχαίτιση των δυσμενών μέτρων 
των Μνημονίων -παλαιών και νέ-
ων- και έχοντας δείξει ήδη τα πρώ-
τα θετικά δείγματα γραφής (ασφα-
λιστικό), έθεσε σε συναγερμό τις 
δυνάμεις της, γνωρίζοντας ότι η 
παρατεταμένη διαπραγμάτευση 
της Κυβέρνησης με τους δανει-
στές, οδηγούσε σε νέα βάρη στις 
πλάτες όλων μας.

Έπρεπε να διαφυλάξουμε ό,τι 
έχει απομείνει στο ασφαλιστικό, 
στο συνταξιοδοτικό, στο μισθολο-
γικό, στα κονδύλια για τη λειτουρ-
γία του Σώματος και σε τελική 
ανάλυση, σ' αυτό που λέμε σεβα-
σμός στον ένστολο και αξιοπρεπής 
Ελληνική Αστυνομία. Γι’ αυτό πριν 
από την παραίτηση της κυβέρνη-
σης, είχε τονίσει ότι δεν υπάρχει 
κανένα περιθώριο εφησυχασμού 
για κανέναν μας, απεναντίας οι 
πολιτικές εξελίξεις επιτάσσουν τη 
μέγιστη δυνατή ευελιξία κινήσεων 
και ενεργειών για την επίτευξη 
των στόχων μας.

Η ΠΟΑΣΥ, σε συνεργασία με τις 
άλλες Ομοσπονδίες, απηύθυνε 
αγωνιστικό προσκλητήριο και συ-
γκεκριμένα κάλεσε να συμμετά-
σχουν στην παράσταση διαμαρτυ-
ρίας τα Προεδρεία των Πρωτοβαθ-
μίων Οργανώσεων μαζί με το Δ.Σ. 
της Ομοσπονδίας, το Σάββατο, 5 
Σεπτεμβρίου 2015. Η συμμετοχή 
ήταν για ευνόητους λόγους αντι-
προσωπευτική και στη συγκέ-
ντρωση διαμαρτυρίας της ΑΔΕΔΥ, 
ενώ ως ένστολοι πραγματοποιή-
σαμε ξεχωριστή παράσταση δια-
μαρτυρίας στην είσοδο της Διε-
θνούς Έκθεσης, πριν από τα εγκαί-
νιά της από την υπηρεσιακή πρω-
θυπουργό κα Βασιλική Θάνου.

        Έρχεται ξεσηκωμός,   φτάνει πια ο εμπαιγμός!

Η Ομοσπονδία έστειλε το 
μήνυμα ότι «η Πολιτεία και κυρίως 
τα Πολιτικά Κόμματα που θα 
βρίσκονται στη Θεσσαλονίκη για 
να παρουσιάσουν τα προγράμματά 
τους στο πλαίσιο της 
προεκλογικές περιόδου, οφείλουν 
να γνωρίζουν ότι ο ένστολος δεν 
είναι δεδομένος κανενός. «Ό,τι 
είχαμε να δώσουμε το δώσαμε! 

Δεν θα μας πάρουν και την ψυχή 
μας!», « Έρχεται ξεσηκωμός, φτάνει 
πια ο εμπαιγμός!», «Μισθούς, 
συντάξεις και αποδοχές, τα δίνετε 
στην τρόικα χωρίς αναστολές», 
«Χωρίς καμιά ντροπή, τα Σώματα 
Ασφαλείας τα βγάζουν στο σφυρί», 
«Λόγια, λόγια, λόγια ήτανε κι αυτά, 
τα πήρε ο αέρας και χάθηκαν κι 
αυτά», ήταν τα συνθήματα που 

ακούγονταν επί ώρες έξω από τον 
εκθεσιακό χώρο.

Η προσυγκέντρωση είχε ορισθεί 
έξω από το ξενοδοχείο ABC και η 
πορεία έφτασε στην Πύλη της 
ΔΕΘ, όπου δόθηκε η δυνατότητα 
να καταστήσουμε σαφή την απο-
φασιστικότητά μας για κλιμάκωση 
του αγώνα μας.

Τα προεδρεία μετά από επίμονη 

προσπάθεια συναντήθηκαν εντός 
του εκθεσιακού χώρου με τον υπη-
ρεσιακό υπουργό Προστασίας του 
Πολίτη κ. Αντώνη Μακρυδημή-
τρη, τον γενικό γραμματέα Δημό-
σιας Τάξης κ. Δημήτρη Αναγνω-
στάκη και τον Αρχηγό της Ελληνι-
κής Αστυνομίας κ. Δημήτριο Τσα-
κνάκη, στους οποίους επιδόθηκε 
το σχετικό ψήφισμα.

«Ό,τι είχαμε να δώσουμε το δώσαμε! 
Δεν θα μας πάρουν και την ψυχή 

μας!», το μήνυμα των Ομοσπονδιών 
των ενστόλων από την 80η ΔΕΘ



9ΝέαΑστυνομία
σεπτεμβριοσ 2015 επικαιροτητα

Εμείς οι συγκεντρωθέντες σή-
μερα, 05-09-2015, στην Πλα-
τεία Συντριβανίου με αφορ-

μή τα εγκαίνια της 80ης ΔΕΘ και 
τις αφίξεις των πολιτικών αρχη-
γών στη Θεσσαλονίκη, εκφράζο-
ντας την καθολική απαίτηση των 
στελεχών των Σωμάτων Ασφαλεί-
ας της Χώρας μας, τόσο στην ενέρ-
γεια όσο και στην αποστρατεία, 
για μια κυβερνητική πολιτική, που 
θα οδηγεί στην απαγκίστρωσή 
τους από την κοινωνική απαξίωση 
και την υπηρεσιακή αποδυνάμω-
ση, ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΟΜΑΣΤΕ για τις 
επαχθείς διατάξεις των Μνημονί-
ων και των εφαρμοστικών τους 
νόμων και ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ από την 
Πολιτεία να δει το αγαθό της 
ασφάλειας του Πολίτη ως εθνική 
υπόθεση, έξω και πάνω από λογι-
στικές λογικές και συνεχή «παζά-
ρια» με τους «θεσμούς». 

Με τη σημερινή μας διαμαρτυ-
ρία, συνεχίζουμε να εκφράζουμε 
την εναντίωσή μας στη συνεχιζό-
μενη πολιτική των περικοπών και 
της σύνθλιψης του επιπέδου ζωής 
όλων των υπηρετούντων και υπη-
ρετησάντων στα Σώματα Ασφα-
λείας, δεδομένου ότι:

  1) Έχουμε υποστεί την εφαρμο-
γή άδικων μέτρων, κι ενώ είναι 
αδιαμφισβήτητη η δικαίωσή μας 
από το Συμβούλιο της Επικρατεί-
ας, αναμένουμε ακόμα την πλήρη 
μισθολογική μας αποκατάσταση.

  2) Το ασφαλιστικό μας σύστημα 
έχει αδίκως στοχοποιηθεί, όπως 
αποδείχθηκε μόλις και προ μερι-
κών ημερών, για άλλη μια φορά, 
όταν εντελώς αιφνιδιαστικά επι-
χειρήθηκε η ανατροπή του μνημο-
νιακού νόμου 3865/10 για το 
ασφαλιστικό των ενστόλων.

  3) Τα ασφαλιστικά μας Ταμεία, 
αφού λεηλατήθηκαν αγρίως στο 
πλαίσιο του PSI, κινδυνεύουν να 
καταβροχθισθούν στην τρύπα των 
ελλειμμάτων, αγνοώντας την ιδι-
αιτερότητα του Κλάδου, αλλά και 
την πραγματικότητα την ίδια, 
όσον αφορά τη συσσώρευση των 
λεηλατηθέντων κεφαλαίων, που 
αποτελούσαν καθαρές ασφαλιστι-
κές εισφορές.

  4) Οι Υπηρεσίες, της Ελληνικής 
Αστυνομίας, του Πυροσβεστικού 
και του Λιμενικού Σώματος, έχουν 
αφεθεί στο έλεος του Θεού και στο 
φιλότιμο του ανθρώπινου δυναμι-

κού τους, ενώ το εύρος της εγκα-
τάλειψης, καταδηλώνεται από τις 
χορηγίες και τις προσφορές ιδιω-
τών για την εξασφάλιση ακόμα 
και βασικών ειδών εξοπλισμού 
και υπηρεσιών.

 5) Ως αναπόσπαστο κομμάτι του 
Λαού μας, βιώνουμε κι εμείς την 
υποβάθμιση του κοινωνικού κρά-
τους και των παρεχόμενων αγα-
θών –υπηρεσιών στον τομέα της 
Πρόνοιας της Υγείας και της Παι-
δείας. Η φτωχοποίηση και η υπο-
τίμηση του βιοτικού μας επιπέδου 
είναι έννοιες ασύμβατες με τον 
επαγγελματισμό και την παροχή 
υψηλού επιπέδου υπηρεσιών 
στην ελληνική κοινωνία.

  Για όλους αυτούς τους λόγους, 
αλλά και για πολλούς άλλους που 
είναι γνωστοί στις Κυβερνήσεις 
και στα Πολιτικά Κόμματα, ΑΠΑΙ-
ΤΟΥΜΕ από τους ιθύνοντες ενό-
ψει των επικείμενων Εθνικών 
Εκλογών, να τοποθετηθούν και να 
δεσμευτούν ΞΕΚΑΘΑΡΑ για τα αι-
τήματά μας:
  Ενίσχυση του αξιόμαχου των 

Σωμάτων Ασφαλείας, βάζοντας 
φρένο στις περικοπές των λει-
τουργικών τους δαπανών.
 Πλήρη αποκατάσταση των μι-
σθολογικών αδικιών σύμφωνα 
με τις αποφάσεις του ΣτΕ.
 Διάσωση των ασφαλιστικών τα-
μείων και επιστροφή των λη-
στευθέντων Αποθεματικών.
 Αξιοπρεπείς συντάξεις.
Οι Κυβερνώντες, οι πρώην και 

οι επόμενοι, οφείλουν να λάβουν 
σοβαρά υπόψη τους ότι ΑΓΩΝΙ-
ΖΟΜΑΣΤΕ για την διασφάλιση 
των δικαιωμάτων των μελών μας, 
για την αξιοπρέπειά μας, για να 
συνεχίσει να υπάρχει για όλους το 
δημόσιο αγαθό της ασφάλειας σ' 
αυτόν τον τόπο.

Ανάπτυξη και ευημερία χω-
ρίς ασφάλεια δεν νοούνται.

Μαγικές συνταγές δεν υπάρ-
χουν!

 ΩΣ ΕΔΩ!! Διεκδικούμε τη ζωή 
μας!!

ΟΧΙ στην εξαθλίωση των εν-
στόλων!!!

Το παρόν Ψήφισμα εγκρίνεται 
ομόφωνα από τους συμμετέχο-
ντες στην παράσταση διαμαρτυρί-
ας μας, προκειμένου να επιδοθεί 
στους αρχηγούς των Πολιτικών 
Κομμάτων.

Ωσ εΔΩ! Διεκδικούμε 
τη ζωή μας!
Το Ψήφισμα της κινητοποίησής μας

        Έρχεται ξεσηκωμός,   φτάνει πια ο εμπαιγμός!
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«Έφυγε» μετά από μια πολύ-
χρονη μάχη για τη ζωή, ο 
35χρονος Ειδικός Φρουρός 

Στάθης Λαζαρίδης, ο οποίος πριν 
από 8 χρόνια τραυματίστηκε βαρύ-
τατα από άνανδρους δολοφόνους 
που είχαν στήσει ενέδρα και επιτέ-
θηκαν με Καλάζνικοφ σε κομβόι 
αστυνομικών δυνάμεων, έξω από 
το χωριό Ζωνιανά το 2007.

Ο άτυχος Ειδικός Φρουρός, όλα 
αυτά τα χρόνια, έδωσε μια τιτάνια 
μάχη με το θάνατο, έχοντας όμως 
κερδίσει το θαυμασμό και τη συ-
μπαράστασή μας, θυμίζοντάς μας 
παράλληλα πόσο επικίνδυνο είναι 
το λειτούργημα του Αστυνομικού 

στη χώρα μας και κυρίως πόσο πο-
λύ απέχει η ελληνική πολιτεία από 
το να εξασφαλίζει ένα ασφαλές και 
αξιοπρεπές πλαίσιο εργασίας σε 
αυτούς που τάχθηκαν να φυλάτ-

τουν Θερμοπύλες.
Η Ομοσπονδία μας εξέφρασε 

στην οικογένειά του τα ειλικρινή 
μας συλλυπητήρια με την ευχή να 
είναι ελαφρύ το χώμα που τον σκε-

πάζει. Στην τελευταία του κατοικία, 
στην ιδιαίτερη πατρίδα του, το Τσο-
τύλι Κοζάνης, τον συνόδευσαν φίλοι 
και συγγενείς, συνάδελφοι, εκπρό-
σωποι του συνδικαλιστικού μας κι-
νήματος και της Ηγεσίας της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, τοπικοί βουλευ-
τές και πλήθος κόσμου. Στην νε-
κρώσιμη ακολουθία χοροστάτησε ο 
σεβασμιότατος Μητροπολίτης Σι-
σανίου και Σιατίστης Παύλος. 
Μπάντα της αστυνομίας από τη 
Θεσσαλονίκη παιάνιζε πένθιμα εμ-
βατήρια, άγημα απέδωσε φόρο τι-
μής πυροβολώντας τρεις φορές 
στον αέρα, ενώ η σορός καλύφθηκε 
με την Ελληνική σημαία.

«Έφυγε» και ο ειδικός φρουρός 
Με αστυνομικές τιμές κηδεύτηκε στην ιδιαίτερη πατρίδα του

Συγκλόνισε τους παρισταμένους 
η κόρη του Αστυνομικού Υποδι-
ευθυντή Απόστολου Βέλλιου, μια 

από τους πολλούς συγγενείς που τιμή-
θηκε από τους διοργανωτές της εκδή-
λωσης. Μιλώντας, ενώπιόν τους, για το 
τραγικό εκείνο ξημέρωμα της 19ης 
Σεπτεμβρίου 1994, όταν οι άνανδροι 
δολοφόνοι χτύπησαν το υπηρεσιακό 
λεωφορείο στο οποίο επέβαινε και ο 
πατέρας της, η Γεωργία Βέλλιου με το 
λιτό της λόγο, ανακάλεσε στις μνήμες 
όλων τη φρίκη της τρομοκρατίας, αλ-
λά το κυριότερο, περιέγραψε με τόλμη 
και παρρησία τον ανείπωτο πόνο και 
το απερίγραπτο δράμα που βιώνει κά-
θε αστυνομική οικογένεια από την 
απώλεια κάποιου αγαπημένου της 
προσώπου.

Ευχαριστώντας τους διοργανωτές 
για την πρόσκληση και την τιμή που 
έγινε στην οικογένειά της με την έντα-
ξη του πατέρα της στο συγκεκριμένο 
μνημείο, είπε προκαλώντας ρίγη συ-
γκίνησης σε όλους:

Ονομάζομαι Γεωργία Βέλλιου. Είμαι 
το τρίτο παιδί της οικογένειας της Βα-
σιλικής Βέλλιου. Το έχω συνηθίσει πια. 
Και εγώ και οι αδερφές μου και πολύ 
περισσότερο η μητέρα μας. Εξάλλου 
πάνε πια 21 χρόνια από τις 19 Σεπτεμ-
βρίου 1994.

Την ιστορία την ξέρετε. Μία συνηθι-
σμένη Δευτέρα δεν μας ξύπνησε η μη-
τέρα μας αλλά ένας εκκωφαντικός 
ήχος. Φυσικά στα 8 σου χρόνια δεν 
μπορείς να αναγνωρίσεις τον ήχο μιας 
έκρηξης. Η μητέρα μας κατάλαβε τι 
είχε συμβεί. Περίμενε για λίγο να ενη-
μερωθεί από τα Μέσα και μόλις επιβε-

βαίωσε την υποψία της, έφυγε για το 
νοσοκομείο. Εμείς πάλι για το σχολείο.

Όλοι συζητούσαν για την επίθεση. 
Το δημοτικό σχολείο μάλιστα στο 
οποίο φοιτούσαμε εγώ και η μεσαία 
αδερφή μου, ήταν ακριβώς δίπλα στο 
σημείο της έκρηξης. Ειρωνικό θα έλε-
γε κάποιος. Τα υπόλοιπα περνάνε 
μπροστά από τα μάτια μου σαν βου-
βή ταινία. Κάποιος έρχεται να μας 
πάρει. Έξω από το σπίτι πανικός από 
κόσμο και δημοσιογράφους. Μέσα 
στο σπίτι πανικός από τη συμφορά. 
Αδύνατον να συνειδητοποιήσουμε τι 
συμβαίνει. Τα παιδιά βρίσκουμε κα-
ταφύγιο στο γειτονικό σπίτι, το σπίτι 
των φίλων μας. Εκεί έρχονται να μας 
δουν οι συγγενείς μας.

Μετά η κηδεία. Κόσμος, τιμές, ελλη-
νική σημαία. Περιέργεια. Κάτω από 
αυτή τη σημαία είναι ο μπαμπάς μας; 
Και γιατί δεν μας αφήνουν να τον δού-
με; Εκείνη τη μέρα και στον δρόμο από 
την εκκλησία στον χώρο ταφής έγινε η 
μετάλλαξη. Η μαμά μας μεταμορφώ-
θηκε σε Μπουμπουλίνα και μας έκανε 
κι εμάς. Άφησε την απώλειά της στην 
άκρη και έγινε μάνα και πατέρας. Μας 
έστησε στα πόδια μας, μας μεγάλωσε, 
μας καθοδήγησε, μας σπούδασε, μας 
έκανε ανθρώπους σωστούς. Αυτές οι 
ηρωίδες σύζυγοι και μάνες πρέπει να 
είναι στο μυαλό εκείνου που πατάει τη 
σκανδάλη, που πυροδοτεί τον μηχανι-
σμό. Όχι ο στόχος.

Πολλές φορές εκείνοι που αποφα-

Ευχαριστίες για 
τη σύγκληση 
του Δ.Σ.  
στον Πολύγυρο
Αγώνας για να 
σταθούμε όρθιοι

Ένα μεγάλο ευχαρισ τώ 
απευθύνει σε όλα τα μέλη 
του Διοικητικού Συμβουλί-

ου της ΠΟΑΣΥ και ξεχωριστά 
στον Πρόεδρό της Γρηγόρη Γε-
ρακαράκο η Ένωση Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Χαλκιδικής 
για τη συνεδρίαση του Διευρυμέ-
νου Διοικητικού Συμβουλίου 
στον Πολύγυρο, στις 21/8/15.

«Απέδειξαν ότι έχουν τη διάθε-
ση να βλέπουν τα προβλήματα 
από κοντά και να δείχνουν 
έμπρακτα το ενδιαφέρον τους 
για τον συνάδελφο. Επίσης θα 
πρέπει να τονιστεί και η τερά-
στια ολονύχτια προσπάθεια των 
μελών της Ομοσπονδίας στη 
«ρώσικη ρουλέτα» που παίχθηκε 
το βράδυ της 13 προς 14 Αυγού-
στου για το ασφαλιστικό και την 
μεγάλη επιτυχία να κρατηθούμε 
όρθιοι σε σχέση με αυτά που 
προέβλεπε ο νέος ασφαλιστικός 
Νόμος», σημειώνει μεταξύ άλ-
λων το σωματείο στην ανακοί-
νωσή του.

Το σωματείο, επίσης, αναδει-
κνύοντας τα προβλήματα των 
συναδέλφων και των αστυνομι-
κών υπηρεσιών υπέβαλε στην 
Ηγεσία συγκεκριμένα αιτήμα-
τα, ήτοι: 

«1) Άμεση κάλυψη των 60 κε-
νών οργανικών θέσεων του Νο-
μού, ενόψει των προσεχών 
έκτακτων μεταθέσεων αστυνο-
μικού προσωπικού τον Οκτώ-
βριο του 2015.

2) Παράταση των αποσπάσεων 
αστυνομικού προσωπικού που 
προέρχεται από έτερες Διευθύν-
σεις, το οποίο υπέβαλε αίτημα 
συνέχισης της θερινής τρίμηνης 
απόσπασης στο Νομό. 

3) Άμεση ενίσχυση με υλικοτε-
χνικό εξοπλισμό και υπηρεσια-
κά οχήματα κυρίως τύπου ΤΖΙΠ 
για να μπορούμε να ανταπεξέλ-
θουμε στις δύσκολες διαδρομές 
των περιοχών εκείνων που χρει-
άζεται να πορευτούμε και για να 
μην επιβαρύνονται από τις συ-
γκεκριμένες συνθήκες τα ήδη 
λιγοστά υπόλοιπα υπάρχοντα 
οχήματα.

4)Μόνιμη τοποθέτηση Αστυ-
νομικών Υποδιευθυντών στο 
Νομό».

«Μεταμορφώθηκε  
σε Μπουμπουλίνα  
και μας έκανε κι εμάς»
Συγκλονιστική κατάθεση ψυχής από την κόρη του αδικοχαμένου  
Αστυνομικού Υποδιευθυντή Απ. Βέλλιου

σίζουν αυθαίρετα και φασιστικά για τη 
ζωή και τον θάνατο κάποιου άλλου 
ανθρώπου, πρέπει να έρχονται αντιμέ-
τωποι με την πραγματικότητα. Φυσικά 
αυτή δεν είναι άλλη από το γεγονός ότι 
στη βάση μας είμαστε όλοι άνθρωποι, 
ανεξαρτήτως επαγγέλματος, φύλου, 
πεποιθήσεων. Οποιαδήποτε άλλη διά-
κριση είναι σίγουρα συμβατική και 
υποκριτική. Κοντά σε αυτή την πραγ-
ματικότητα έρχεται και η άλλη: όλοι οι 
άνθρωποι πονάνε. Και οι αστυνομικοί. 
Και οι οικογένειές τους.

Γιατί να διαγράψω  
τη λέξη «μπαμπά»;
Πάντα απορούσα, τι διαφορετικό είχα 
εγώ από οποιοδήποτε άλλο παιδί, 
ώστε στον βωμό ενός κάποιου «αγώ-
να» να πρέπει να διαγράψω τη λέξη 
«μπαμπά» από το λεξιλόγιό μου στα 8. 
Τι διαφορετικό είχε ο μπαμπάς μου, 
ώστε να του στερηθεί το δικαίωμα να 
δει τα παιδιά του να μεγαλώνουν, να τα 
καταφέρνουν στη ζωή τους, να απο-
κτούν δικά τους παιδιά. Και αν είχαμε 
κάτι διαφορετικό, ποιος το ορίζει;

Σε αυτό το σημείο θέλω, όμως, να 
σας πω και κάτι άλλο. Ο περισσότερος 
κόσμος δεν το αντιλαμβάνεται, αλλά οι 
οικογένειες των Σωμάτων Ασφαλείας 
το γνωρίζουν πολύ καλά. Όταν ο γο-
νιός σου κάνει αυτή τη δουλειά, τον 
χάνεις καθημερινά. Τον χάνεις λόγω 
του ωραρίου, λόγω των έκτακτων ανα-
γκών, των έκτακτων μέτρων, των κα-
θημερινών κινδύνων που προκύπτουν 
λόγω της φύσης του επαγγέλματος.

Έχουν περάσει χρόνια και πληγές 
υπάρχουν ακόμα. Ζούμε καθημερινά 
με αυτές. Δεν ήταν καθόλου εύκολο.  
Όμως πάντα νιώθαμε ότι γύρω μας 
υπήρχε μια μεγάλη οικογένεια που 
μας στήριζε. Η «μεγάλη μπλε οικογέ-
νεια» που λέει μια αδερφή μου, η οικο-
γένεια της Αστυνομίας… Δεν ήταν, 
όμως, μόνο η υποστήριξη, αλλά και η 
περηφάνια που μας έκανε να αισθαν-
θούμε αυτή η οικογένεια για τον πατέ-
ρα μας.

Για αυτό την ευχαριστούμε από 
καρδιάς και ευχόμαστε να μην προ-
στεθεί ποτέ ξανά κανένα νέο όνομα 
στη λίστα των πεσόντων ανθρώπων 
της Αστυνομίας.
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«Στη μνήμη των αγγέλων που 
θυσιάστηκαν για την ευνο-
μία»! Η λιτή αυτή επιγρα-

φή, στο Μνημείο Πεσόντων Αστυ-
νομικών στη Διεύθυνση Αστυνό-
μευσης Αερολιμένα Αθηνών, συ-
μπυκνώνει μέσα σε εννιά λέξεις, 
ό,τι θα θέλαμε να πούμε όλοι μας 
με πολλά λόγια, άλλοτε γοερά κι 
άλλοτε σιωπηλά, κάθε φορά που η 
«μοίρα» παίζει άσχημο παιγνίδι σε 
κάποιον αστυνομικό μας και δεν 
μπορούμε να πιστέψουμε πώς έγι-
νε το «μοιραίο»…

Η πρωτοβουλία της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Νοτιοα-
νατολικής Αττικής να κατασκευα-
στεί αυτό το μνημείο στο συγκεκρι-
μένο χώρο στέφθηκε με επιτυχία, 

καθώς «αγκαλιάστηκε» από τα Διε-
θνή Βραβεία  ‘Giuseppe Sciacca’ τον 
ιδιωτικό ερευνητή Γιώργο Τσούκα-
λη-δωρητή του μνημείου και τον 
διεθνούς φήμης γλύπτη Γιάννη 
Μπάρδη, που το φιλοτέχνησε.

Η Ομοσπονδία μας εκπροσωπή-
θηκε δια του προέδρου κ. Γρηγόρη 
Γερακαράκου ο οποίος αποτίοντας 
φόρο τιμής στους Πεσόντες Αστυ-
νομικούς, κατέθεσε στο Μνημείο 
ένα δάφνινο στεφάνι ενώ με το σύ-
ντομο χαιρετισμό που απηύθυνε, 
έστειλε τα δικά του μηνύματα: Ευ-
αισθητοποίηση της κοινωνίας για 
το έργο του Έλληνα Αστυνομικού 
και κυρίως υπενθύμιση στην ελλη-
νική πολιτεία, του διαρκούς της 
χρέους απέναντι στον Έλληνα 

Αστυνομικό. Ποιο είναι αυτό; Σεβα-
σμός στο λειτούργημα που επιτελεί 
ο Αστυνομικός. Που στην πράξη 
σημαίνει διασφάλισή του από τους 
κινδύνους που τον απειλούν καθη-
μερινά.

Όπως τόνισε, αποτίοντας, λοιπόν, 
φόρο τιμής στους Ήρωες της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, απαιτούμε από 
την πολιτεία να δώσει προτεραιότη-
τα στα ζητήματα της ασφάλειας του 
πολίτη διότι έτσι θα αισθανθεί 
ασφαλής και ο αστυνομικός και ο 
πολίτης. Ο Πρόεδρος ευχήθηκε τέ-
λος, να βρει μιμητές η πρωτοβουλία 
των διοργανωτών, διότι έτσι θα ανα-
δεικνύεται ακόμα περισσότερο η 
συμβολή και ο ρόλος της Ελληνικής 
Αστυνομίας, αλλά και η στήριξη της 

κοινωνίας στο έργο των αστυνομι-
κών. Το μήνυμα που παίρνουμε, αλ-
λά και που στέλνουμε ταυτόχρονα 
στην κοινωνία, είναι ένα: Ο αστυνο-
μικός δεν είναι μόνος και δεν πρέ-
πει να αισθάνεται ποτέ μόνος στον 
καθημερινό πόλεμο για την προ-
στασία του πολίτη.

Έτσι, θα αναγνωρίζεται η θυσία 
του Αστυνομικού στο βωμό του κα-
θήκοντος και έτσι θα νιώθουν δι-
καίωση και οι συγγενείς των θυμά-
των, - όσο μπορούμε να μιλάμε για 
δικαίωση, όταν αναφερόμαστε σε 
ανθρώπινες απώλειες, σε χαροκα-
μένες μάνες, σε χήρες και ορφανά. 
Και απευθυνόμενος ειδικά στους 
παρευρισκόμενους συγγενείς των 
Ηρώων μας, ο Πρόεδρος τόνισε ότι 

«Στη μνήμη των 
αγγέλων που 
θυσιάστηκαν 
για την  
ευνομία»!
Συγκίνηση και δέος στα αποκαλυπτήρια του 
Μνημείου Πεσόντων Αστυνομικών 

ΗΈνωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ακαρνανίας βράβευ-
σε (13-9-2015) τα παιδιά των 

Αστυνομικών που πέτυχαν φέτος 
στις πανελλήνιες εξετάσεις την εισα-
γωγή τους στα Ανώτερα και Τεχνο-
λογικά Ιδρύματα της χώρας, καθώς 
και την εισαγωγή τους στις Στρατιω-
τικές και Αστυνομικές Σχολές. 

«Ο θεσμός της  οικογένειας απο-
τελεί το πιο υγιές κύτταρο της Ελ-
ληνικής κοινωνίας παρότι βάλλε-
ται μέσα από αυτή την δύσκολη 
κοινωνική και οικονομική συγκυ-
ρία, η οποία έχει πλήξει όλες τις 
κοινωνικές ομάδες» ήταν το μήνυ-
μα που έστειλε το σωματείο και οι 
ομιλητές. Επίσης, τονίστηκε ότι η 
μεγαλύτερη επένδυση των γονέων 
δεν είναι η υπερπληθώρα προσφο-
ράς καταναλωτικών αγαθών στα 
παιδία τους, αλλά η προσφορά 
γνώσης και παιδείας. Τέλος, δόθη-
κε έμφαση στις δυσκολίες που 
αντιμετωπίζει ο εργαζόμενος Αστυ-
νομικός Υπάλληλος όπου το καθή-
κον, το ακατάστατο ωράριο, η εργα-
σία σε γιορτές και Εθνικές επετεί-
ους τον απομακρύνουν από την 
θαλπωρή της οικογένειας.

Η Ένωση συγχαίρει τους επιτυχό-

ντες μαθητές και τους εύχεται καλή 
σταδιοδρομία και  κάθε επιτυχία 
στη ζωή τους.Στο πλαίσιο των συνα-
ντήσεών της, εξάλλου, με τα πολιτι-
κά κόμματα κατά τη διάρκεια της 
προεκλογικής περιόδου, το προε-
δρείο της συναντήθηκε με τον πρώ-
ην υπουργό Υγείας και νυν υπουργό 
Εσωτερικών και Διοικητικής Ανα-
συγκρότησης κ. Παναγιώτη Κου-
ρουμπλή, καθώς και με τον πρόε-
δρο της Νέας Δημοκρατίας κ.  Ευάγ-
γελο Μεϊμαράκη, παρουσία στελε-
χών των κομμάτων τους.

Σους πολιτικούς άνδρες, παρου-
σιάστηκαν τα προβλήματα που 
απασχολούν τους υπηρετούντες 
Αστυνομικούς της  Δ.Α. Ακαρνανί-
ας.  καθώς και τρόποι αντιμετώπι-
σής τους  που έχουν και μηδενικό 

δημοσιονομικό κόστος.
Τα προβλήματα που καταγράφει 

το σωματείο, είχαν τεθεί και κατά τη 
συνάντηση που είχε στις 27-08-2015 
στην Αθήνα, με τον Αρχηγό της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας κ. Δημήτριο 
Τσακνάκη και τον Επιθεωρητή Νο-
τίου Ελλάδος κ. Κωνσταντίνο Μι-
χαιρίνα.

Ειδικότερα, συζητήθηκε πέραν 
των προβλημάτων που απασχολούν 
όλο το αστυνομικό προσωπικό οι 
μεικτές περιπολίες, το ωράριο ερ-
γασίας, η τήρηση εβδομαδιαίας 
υπηρεσίας καθώς και η  καταπόνη-
ση προσωπικού από συνεχή μέτρα. 
«Συζητήσαμε για την  αντικατάστα-
ση του πεπαλαιωμένου στόλου οχη-
μάτων, περιπολικών και μηχανών 
της ομάδας ΔΙ.ΑΣ  και ζητήσαμε να 

υπάρξει μέριμνα από την φυσική 
μας ηγεσία για  να μας αποσταλούν 
άμεσα -στα πλαίσια του εφικτού-, 
νέας τεχνολογίας οχήματα και μο-
τοσυκλέτες. Ιδιαίτερη κι εκτενής 
συζήτηση έγινε για την αύξηση και 
την επαναφορά στο προηγούμενο 
καθεστώς των οργανικών θέσεων 
των υπηρετούντων στην Δ.Α. Ακαρ-
νανίας, καθώς και στις συμπληρω-
ματικές μεταθέσεις του έτους 2015, 
ώστε να μας αποσταλεί ικανοποιη-
τικός αριθμός Αστυνομικών», ση-
μειώνει το σωματείο. 

Υπόμνημα στην Ηγεσία
Ο Επιθεωρητής Νοτίου Ελλάδος ζή-
τησε τις προτάσεις της Ένωσης για 
την τροποποίηση των οργανικών 
θέσεων και τους λόγους που αιτεί-

ται την επαναφορά τους στο προη-
γούμενο καθεστώς. Το σωματείο 
υπέβαλε σχετικό υπόμνημα και 
όπως τονίζει, «επιχειρηματολογώ-
ντας ως Ένωση, προσπαθήσαμε κι 
ευελπιστούμε ότι πετύχαμε, να  με-
τατρέψουμε τον αρχικό σχεδιασμό 
του Αρχηγείου και να τους πείσου-
με για το δίκαιο των προτάσεών 
μας. Επίσης ο Στρατηγός είναι σύμ-
φωνος με την θέση της Ένωσής μας 
ότι τα Αστυνομικά μέτρα που λαμ-
βάνει η Δ.Α. Ακαρνανίας θεωρού-
νται υπερβολικά με αποτέλεσμα 
την κατασπατάληση και καταπόνη-
ση του Αστυνομικού προσωπικού», 
τονίζει μεταξύ άλλων το σωματείο 
στο ενημερωτικό, εκτενές δελτίο 
τύπου για τις συναντήσεις με την 
Ηγεσία.

H οικογένεια το πιο υγιές κύτταρο της κοινωνίας
Η Ένωση Ακαρνανίας βράβευσε παιδιά συναδέλφων

πρέπει πάντα να αισθάνονται υπε-
ρήφανοι για τη θυσία των δικών 
τους ανθρώπων. Έκαναν το υπέρτα-
το χρέος τιμώντας τον όρκο τους 
προς την Πατρίδα και εμείς τους 
οφείλουμε τον αιώνιο σεβασμό και 
την αιώνια μνήμη.

Στην εκδήλωση, χοροστάτησε ο 
Μητροπολίτης Μεσογαίας και Λαυ-
ρεωτικής κ. Νικόλαος ενώ τα απο-
καλυπτήρια του Μνημείου Πεσό-
ντων Αστυνομικών έγιναν από τον 
Αναπληρωτή Υπουργό Εσωτερικών 
και Διοικητικής Ανασυγκρότησης 
κ. Αντώνη Μακρυδημήτρη, τον 
τέως Αναπληρωτή Υπουργό Εσωτε-
ρικών και Διοικητικής Ανασυγκρό-
τησης κ. Γιάννη Πανούση, τον Αρ-
χηγό της Ελληνικής Αστυνομίας 
Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο Τσα-
κνάκη, τον γλύπτη κ. Γιάννη 
Μπάρδη και τον δωρητή του Μνη-
μείου κ. Γεώργιο Τσούκαλη.

Στην εκδήλωση παρέστησαν, o 
Νομικός Σύμβουλος του Κράτους κ. 
Παναγιώτης Παππάς, επίσημοι 
προσκεκλημένοι των Πολιτικών 
Κομμάτων, της Τοπικής Αυτοδιοί-
κησης και κοινωνικών φορέων, κα-
θώς επίσης μέλη της εκτελεστικής 
γραμματείας και του Διοικητικού 
Συμβουλίου της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και εκ-
πρόσωποι των υπολοίπων Ενώσε-
ων Αττικής.

Στο τέλος της εκδήλωσης απονε-
μήθηκαν αναμνηστικές πλακέτες 
σε οικογένειες πεσόντων Αστυνομι-
κών εις μνήμην των θυμάτων, ενώ 
τιμήθηκαν για την προσφορά τους 
οι συντελεστές της τελετής και ο κ. 
Γεώργιος Τσούκαλης.
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Το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ιωαννίνων, συγχαίρει 

θερμά τους συναδέλφους του Τμήμα-
τος Δίωξης Ναρκωτικών Ιωαννίνων 
και του Τμήματος Συνοριακής Φύλα-
ξης Κόνιτσας για την επιτυχία εντοπι-
σμού και καταστροφής μιας από τις 
μεγαλύτερες χασισοφυτείες των τε-
λευταίων ετών, αποτελούμενης από 
1.142 δενδρύλλια Ινδικής κάνναβης, σε 
απομακρυσμένη δασώδη και δυσπρό-
σιτη περιοχή της Ελληνοαλβανικής 
μεθορίου, καθώς και τη σύλληψη των 
δύο δραστών, οι οποίοι θα διοχέτευαν 
τα ναρκωτικά στην εγχώρια αγορά.

«Οι συνάδελφοί μας, σημειώνοντας 
μία ακόμη μεγάλη επιτυχία κατά της 
μάστιγας του οργανωμένου εγκλήμα-
τος αποδεικνύουν περίτρανα πως πα-
ρά τις αντίξοες συνθήκες κάτω από τις 
οποίες καλούνται να προσφέρουν τις 
υπηρεσίες τους, (αφού πέραν της με-
γάλης επικινδυνότητας «για να βγει η 
συγκεκριμένη δουλειά» αφιέρωσαν 
αρκετά εικοσιτετράωρα εκτός του 
ωραρίου εργασίας τους, εις βάρος της 
προσωπικής και οικογενειακής τους 
ζωής), κρατούν ψηλά το αίσθημα ευθύ-
νης προς την κοινωνία και τον πολίτη.

Οι Αστυνομικοί αυτοί, που για εμάς 
αποτελούν πρότυπο, αφού δεν διστά-

ζουν να ρισκάρουν ακόμη και το πολυ-
τιμότερο γι' αυτούς αγαθό, την ίδια 
τους τη ζωή για την προστασία του κοι-
νωνικού συνόλου, χρήζουν ίσως μιας 
καλύτερης αντιμετώπισης καθώς επι-
τυχίες σαν κι αυτή αποτελούν ίσως την 
ηχηρότερη απάντηση γι' αυτούς που 
αμφισβητούν το ρόλο των Αστυνομι-
κών μέσα στην Ελληνική κοινωνία, 
αλλά και την επικινδυνότητα του επαγ-
γέλματός τους. Η επίσημη πολιτεία, 
την οποία καλούμε να σταθεί αρωγός 
στη σημαντική αυτή προσπάθεια, 
οφείλει να θωρακίσει το επάγγελμα 
του Αστυνομικού αναγνωρίζοντας επι-
τέλους την επικινδυνότητά του». Τέλος, 

η Ένωση, καταδεικνύοντας ότι βρίσκε-
ται στο πλευρό των συναδέλφων, τους 
απευθύνει τα συγχαρητήριά της, τονί-
ζοντας: Συνάδελφοι, μας κάνατε υπε-
ρήφανους για μία ακόμη φορά. Να εί-
στε πάντα υγιείς και δυνατοί προκειμέ-
νου να συνεχίσετε με την ίδια θέρμη 
και τον ίδιο ζήλο να επιτελείτε με επι-
τυχία το σημαντικό και συνάμα δύσκο-
λο αυτό έργο, όντας σίγουροι πως τόσο 
η φυσική όσο και η πολιτική ηγεσία 
του σώματος θα πράξουν τα δέοντα 
επιβραβεύοντάς σας και στηρίζοντάς 
σας έμπρακτα, τόσο εσάς, όσο και 
όλους αυτούς που βρίσκονται στην 
πρώτη γραμμή του πυρός.

Τράπεζα Αίματος απέκτησε σε 
συνεργασία με το Βενιζέλειο-
Πανάνειο Νοσοκομείο Ηρα-

κλείου, η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Λασιθίου, η οποία 
ανακοίνωσε ότι μετά από αρκετή 
προσπάθεια και κόπο, υλοποιήθηκε 
ένας σημαντικός στόχος που είχε 
θέσει το παρόν Δ.Σ. 

«Οι κατά καιρούς εκκλήσεις για 
χορήγηση αίματος σε συναδέλφους 
που είχαν ανάγκη μετάγγισης, κα-
τέστησαν επιτακτική ανάγκη την 
δημιουργία της συγκεκριμένης 
Τράπεζας. Με τον τρόπο αυτό, εξα-
σφαλίζεται η άμεση διάθεση αίμα-
τος, χωρίς κανείς να αγωνιά, για το 
πού και το πώς θα το βρει. Εκτός 
όμως από την κάλυψη των αναγκών 
που κατά καιρούς προκύπτουν, το 
σημαντικότερο όφελος σε αυτή την 
πρωτοβουλία, είναι η ενδυνάμωση 
του εθελοντισμού, με την ενεργή 
συμμετοχή των Λασιθιωτών, συμ-
βάλλοντας  παράλληλα και στην 
επίλυση του γενικότερου προβλή-
ματος έλλειψης αίματος στη χώρα. 
Η αστυνομική οικογένεια, αποτε-
λούμενη από άτομα ευαισθητοποι-
ημένα, γνωρίζει ότι η αιμοδοσία 
είναι πράξη ευαισθησίας, πράξη 
κοινωνικής αλληλεγγύης και αγά-

πης, αφού λίγες σταγό-
νες αίματος είναι αρκε-
τές για να σώσουν πολ-
λές ζωές. 

Σύμφωνα με το κατα-
στατικό της Τράπεζας, 
το οποίο έχει αναρτηθεί στην διαδι-
κτυακή ιστοσελίδα της Ένωσης, 
www.easyl.gr, Μέλος της Τράπε-
ζας, μπορεί να γίνει οποιοσδήποτε 
επιθυμεί να προσφέρει αίμα, του-
λάχιστον μία φορά το χρόνο, ανε-
ξάρτητα αν είναι μέλος ή συγγενής 
μέλους της Ένωσης, εφόσον κατά-
γεται ή υπηρετεί ή έχει οποιαδήπο-
τε άλλη σχέση με την Περιφερειακή 
Ενότητα Λασιθίου. 

Επίσης, όποιος άλλος θέλει να 
συμμετέχει σε αυτήν την προσφορά 
ζωής, μπορεί να δώσει αίμα σε 
οποιοδήποτε νοσοκομείο της Ελλά-
δας, δηλώνοντας ότι η φιάλη αίμα-
τος, επιθυμεί να καταχωρηθεί στην 

ΤΡΑΠΕΖΑ ΑΙΜΑΤΟΣ ΕΝΩΣΗΣ 
ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ 

ΛΑΣΙΘΙΟΥ, αναφέροντας ταυτό-
χρονα το  όνομα του Βενιζέλειου 
Νοσοκομείου και ενημερώνοντας 

στην συνέχεια τους ανωτέρω 
υπεύθυνους διαχείρισης, 
προκειμένου να τηρείται σω-
στά το αποθεματικό της Ένω-
σης. Προσδοκούμε στην συμ-
μετοχή όλων».

Δεσμεύσεις βουλευτών
Εξάλλου, κατά την προεκλογι-
κή περίοδο, η Ένωση συνα-

ντήθηκε με τους υποψήφιους βου-
λευτές του νομού του ΣΥΡΙΖΑ κ. 
Μανόλη Θραψανιώτη και της Νέ-
ας Δημοκρατίας κ. Ιωάννη Πλακι-
ωτάκη.

Ο κ. Θραψανιώτης τόνισε ότι «εί-
ναι αδιανόητο γενικά να καταργού-
νται ή να κλείνουν υπηρεσίες, είτε 
αυτό αφορά τον τομέα της υγείας ή 
της εκπαίδευσης είτε  της προστα-
σίας του πολίτη» και συμφωνήθηκε 
να υπάρχει διαρκής επικοινωνία 
και συνεργασία για την όσο το δυ-
νατόν καλύτερη λειτουργία της 
Αστυνομίας και την καλλιέργεια 
του αισθήματος ασφαλείας των πο-
λιτών. Εκ μέρους δε του κ. Πλακιω-
τάκη, με βάση την ενημέρωση που 
είχε από το σωματείο για τα προ-

βλήματα, υπήρξε δέσμευση ότι θα 
αγωνιστεί ώστε οι όποιες οργανω-
τικές αλλαγές σε επίπεδο Υπηρεσι-
ών, να έχουν τη σύμφωνη γνώμη 
των τοπικών κοινωνιών. 

«Πεποίθηση μας είναι ότι, η δια-
σφάλιση της εύρυθμης λειτουργίας 
των Υπηρεσιών και η προστασία των 
δικαιωμάτων του προσωπικού, απο-
τελούν αναγκαία προαπαιτούμενα, 
προκειμένου να ανταποκρίνεται αυ-
τό με επάρκεια, στις σύγχρονες ανά-
γκες και απαιτήσεις, ώστε να ενισχυ-
θεί η αποτελεσματικότητά τους και 
να εμπεδωθεί το αίσθημα ασφαλείας 
των πολιτών», τονίζει στην ανακοίνω-
σή του το σωματείο.

Τέλος, το σωματείο συναντήθηκε 
με τον Αστυνομικό Διευθυντή Ταξί-
αρχο Κων/νο Περάκη, στον οποίο 
τέθηκε η διάθεση προσωπικού  σε 
διπλή συνεχόμενη νυχτερινή βάρ-
δια και η έκδοση υπηρεσίας σε 
εβδομαδιαία βάση. Επίσης, η ανά-
γκη για άμεση απολύμανση του λε-
ωφορείου της διμοιρίας κλπ.

Στόχος του σωματείου ήταν η επί-
λυση των προβλημάτων ώστε να 
τονωθεί η ψυχολογία των συναδέλ-
φων για να είναι σε θέση να ανταπε-
ξέλθουν στις απαιτήσεις των πολι-
τών.

Τράπεζα Αίματος απέκτησε  
η Ένωση Λασιθίου 
Το σωματείο συμβάλλει στην αντιμετώπιση του προβλήματος έλλειψης αίματος στη χώρα

Με ΤόΛΜη κΑι 
ΑπόφΑσισΤικόΤηΤΑ  
γιΑ Τό ΜεΛΛόν
«Η Παιδεία μοιάζει με χρυσό 
στεφάνι. Διότι και αξία μεγάλη 
έχει και αποτελεσματική είναι». 
Με το ρητό αυτό του Πυθαγόρα, 
η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ηλείας ευχήθηκε 
Καλή Χρονιά σε όλη την 
εκπαιδευτική κοινότητα από τις 
πιο μικρές και τρυφερές 
παιδικές ψυχούλες έως τον 
πλέον καταξιωμένο 
ακαδημαϊκό δάσκαλο.

«Το έργο της μάθησης είναι 
δύσκολο και ο δρόμος μακρύς, 
ωστόσο οι δάσκαλοι βρίσκονται 
εκεί, δίπλα στα παιδιά, να τα 
παροτρύνουν να μην λυγίζουν 
στα εμπόδια της ζωής και να 
αγωνίζονται πάντα για το 
καλύτερο.

Επειδή είμαστε βέβαιοι ότι οι 
δάσκαλοι των παιδιών μας θα 
προσφέρουν στο μέγιστο, 
κατανοώντας απόλυτα τις 
αντιξοότητες και τα 
προβλήματα που αντιμετωπίζει 
η εκπαιδευτική κοινότητα, 
συντασσόμαστε σε κάθε 
πρωτοβουλία που θα πολεμά 
την οπισθοδρόμηση και τη 
μιζέρια στο χώρο της 
εκπαίδευσης.

Από τη δική μας πλευρά 
πάντα θα αγωνιούμε για μια 
παιδεία σύγχρονη, ουσιαστική, 
εποικοδομητική για όλα τα 
παιδιά ανεξαρτήτως 
εισοδηματικής τάξης και 
προέλευσης», σημειώνει το 
σωματείο στην ανακοίνωσή του, 
προτρέποντας την 
εκπαιδευτική κοινότητα να 
προχωρήσει με τόλμη και 
αποφασιστικότητα για το 
μέλλον.   

συνΑνΤησεισ  
Με εκπρόσώπόυσ 
κόΜΜΑΤών
Με την υποψήφια βουλευτή 
Επικρατείας της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Νίκη 
Κεραμέως συναντήθηκε το 
προεδρείο της  Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Κεφαλονιάς – Ιθάκης. Εκ 
μέρους της Ένωσης ειπώθηκε η 
πραγματική κατάσταση που 
επικρατεί στην Αστυνομική 
Διεύθυνση με κυριότερα 
θέματα την τεράστια έλλειψη 
προσωπικού, τα προβλήματα 
στην λειτουργία του κρατικού 
αερολιμένα, τις δυσκολίες και 
την  επικινδυνότητα του 
αστυνομικού επαγγέλματος και 
τέλος τις μεγάλες οικονομικές 
περικοπές στις αμοιβές των 
αστυνομικών. Ότι είχε 
επιτευχθεί, γκρεμίστηκε τα 
τελευταία πέντε χρόνια, τονίζει 
το σωματείο. 

Συνάντηση έγινε και με 
εκπροσώπους του ΚΚΕ.

συνάδελφοι, μας κάνατε υπερήφανους 
Η πολιτεία να στηρίξει αυτούς που βρίσκονται στην πρώτη γραμμή του πυρός

ΗΠανελλήνια Ομοσπονδία 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
παρακολουθεί με ιδιαίτερο 

ενδιαφέρον τις, ευρείας έκτασης, 
έρευνες της Αντιτρομοκρατικής 
Υπηρεσίας σε συνεργασία με άλλες 
αστυνομικές Υπηρεσίες και αισθάνε-
ται την υποχρέωση να εκφράσει δη-
μοσίως τα συγχαρητήριά της σε 

όλους τους συναδέλφους, όλων των 
βαθμίδων της Ιεραρχίας, που λαμβά-
νουν μέρος σε αυτές.

Η πάταξη του οργανωμένου 
εγκλήματος και της τρομοκρατίας 
αποτελεί πρώτης προτεραιότητας 
ζήτημα για την Ελληνική Αστυνομία 
και η Πολιτεία οφείλει να σταθεί 
πραγματικός αρωγός στο επίμοχθο 

και δύσκολο έργο των Ελλήνων 
Αστυνομικών. Αυτά ανακοίνωσε η 
Ομοσπονδία με αφορμή την κατάρ-
τιση του ετήσιου Προϋπολογισμού 
Δαπανών της Ελληνικής Αστυνομί-
ας, υπενθυμίζοντας στη νέα Κυβέρ-
νηση, ότι η «ασφάλεια πληρώνεται»!

«Ελπίζουμε να διατεθούν τα ανα-
γκαία κονδύλια για τον εκσυγχρονι-
σμό και την αναβάθμιση των Υπηρε-
σιών αιχμής της Ελληνικής Αστυνο-
μίας, όπως εισηγούνται άλλωστε και 

οι ίδιες οι Υπηρεσίες, για την αντιμε-
τώπιση των προβλημάτων τους, αφε-
νός για να διευρυνθεί ο επιχειρησια-
κός τους τομέας και να πολλαπλασι-
αστεί η αποτελεσματικότητά τους, 
αφετέρου δε για να μην «πληρωθεί» 
δυσάρεστα η συνεχιζόμενη απαξίω-
σή τους, ελέω μνημονιακών περικο-
πών και ενός κακώς εννοούμενου 
εξορθολογισμού των δημοσίων δα-
πανών της χώρας» κατέληγε η ανα-
κοίνωση της ΠΟΑΣΥ.

συγχαρητήρια για τις έρευνες
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Συναντήσεις με τα πολιτικά 
κόμματα ΣΥΡΙΖΑ, Νέα Δημο-
κρατία, Δημοκρατική Συ-

μπαράταξη (ΠΑΣΟΚ- ΔΗΜΑΡ) και 
ΚΚΕ είχε η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης στο 
πλαίσιο της ενημέρωσής τους και 
της ανταλλαγής απόψεων και θέ-
σεων για την επίλυση των χρονι-
ζόντων προβλημάτων.

«Στις συναντήσεις το Προεδρείο 
μας αναφέρθηκε στα κυριότερα 
ζητήματα που ταλαιπωρούν τους 
συναδέλφους και επαγωγικά τους 
συμπολίτες μας» σημειώνει η 
Ένωση σε ανακοίνωσή της, παρα-
θέτοντας αναλυτικά τα ζητήματα 
που αναφέρονται και στο υπόμνη-
μα που τους επιδόθηκε.

Ιδιαίτερη μνεία έγινε και στην 
απόφαση του Αρχηγείου της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας να διατά-
ξει Προφορική Διοικητική Εξέτα-
ση εις βάρος του Προέδρου της 
Ένωσης κ. Δημήτρη Παδιώτη και 
του Γενικού Γραμματέα κ. Αλέ-
ξανδρου Καλευρά.

Από τις λοιπές δράσεις του σω-

ματείου ξεχωρίσαμε τη βράβευση 
των συναδέλφων οι οποίοι κατά 
τη διάρκεια της υπηρεσίας προέ-
βησαν σε κάποια εξαίρετη πράξη. 
Συγκεκριμένα, το σωματείο δώρι-
σε είδη οπλισμού  στη Δ/νση Άμε-
σης Δράσης Θεσσαλονίκης για την 
εκπαίδευση των Ομάδων «ΔΙ.ΑΣ.» 
και «Ζ» με τη μέθοδο προσομοίω-

σης. «Πρέπει να πούμε ότι η πρό-
ταση δωρεάς δεν έγινε άμεσα δε-
κτή και επιτεύχθηκε μετά από 
συντονισμένες προσπάθειες της 
Ένωσής μας», αναφέρει επίσης 
στην ανακοίνωσή του.

Επίσης, στη μνήμη του συνα-
δέλφου που «έφυγε» από τη ζωή, 
του Υπαρχιφύλακα Νεκτάριου 

Πρασατζή, που υπηρετούσε στην 
Δ/νση Άμεσης Δράσης/Ομάδα 
ΔΙ.ΑΣ., διοργανώνει φιλανθρω-
πικό αγώνα μπάσκετ την Τετάρ-
τη 14 Οκτωβρίου 2015 και ώρα 
20:00 στο κλειστό γυμναστήριο 
της ΧΑΝΘ, με συμβολική τιμή 
εισιτηρίου. «Ο Νεκτάριος ήταν 
ένας υποδειγματικός επαγγελ-
ματίας αλλά πρωτίστως άνθρω-
πος. Δεν είναι τυχαίο ότι ήταν 
αγαπητός σε όλους τους συνά-
δελφους που είτε συνεργάστη-
καν είτε τον γνώριζαν».

Τέλος, η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης εύχε-
ται περαστικά και ταχεία ανάρ-
ρωση στον συνάδελφο, που 
τραυματίστηκε στις 19 Σεπτεμ-
βρίου εν ώρα υπηρεσίας, δεχό-
μενος πυροβολισμό σε περιστα-
τικό ενδοοικογενειακής βίας 
στην Ανάληψη Θεσσαλονίκης. 
«Η κατάσταση της υγείας του εί-
ναι σταθερή και τον περιμένου-
με σύντομα κοντά μας. Η Ένωσή 
μας θα είναι δίπλα του σε οποια-
δήποτε ανάγκη προκύψει». 

Απόδειξη επαγ-
γελματισμού και 
μεθοδικότητας
Η Ένωση Αργολίδας συγχαίρει 
δημοσίως τους συναδέλφους της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Αργολίδας

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αργο-
λίδας δημόσια συγχαίρει τους Αστυνομι-
κούς των Α.Τ. Ναυπλίου,  Α.Τ. Άργους, Α.Τ. 
Κρανιδίου και Αστυνομικών Σταθμών, 
καθώς και όλους τους εμπλεκόμενους συ-
ναδέλφους των ομάδων ΟΠΚΕ – ΟΕΠΤΑ 
– ΔΙΑΣ και του Επιτελείου της Δ.Α. Αργολί-
δας για την συνεισφορά τους στην ομαλή 
διεξαγωγή της προεκλογικής περιόδου 
και εκλογικής διαδικασίας της 20/9/2015.

«Οι συνάδελφοι εργαζόμενοι και πέραν 
του ωραρίου εργασίας, προσηλωμένοι 
στην αποστολή τους απέδειξαν για μια 
ακόμα φορά ότι η Ελληνική Αστυνομία 
είναι βασικός εγγυητής της προστασίας 
του Δημοκρατικού Πολιτεύματος και της 
εφαρμογής όσων προβλέπονται από το 
Σύνταγμα της χώρας. Βεβαίως δεν θα πρέ-
πει να λησμονήσουμε και την προσφορά 
για τον ίδιο ως άνω σκοπό και του προσω-
πικού των υπηρεσιών Τροχαίας Ναυπλίου 
και Άργους που παρά την εμπλοκή πολ-
λών εξ αυτών σε μέτρα τάξης και με δεδο-
μένη την αυξημένη κυκλοφορία,  λόγω 
εκλογών, κατάφεραν όχι μόνο να ανταπο-
κριθούν με επιτυχία στις υποχρεώσεις 
τους, αλλά και να συνδράμουν στο έργο 
τους τα Αστυνομικά Τμήματα και τις Υπη-
ρεσίες Ασφαλείας της Δ.Α.

Επιπλέον επιθυμούμε να συγχαρούμε 
για μια ακόμα φορά τους συναδέλφους 
των Τμημάτων Ασφαλείας Ναυπλίου & 
Άργους αλλά και το Α.Τ. Κρανιδίου για τις 
επιτυχίες στην καταπολέμηση των ναρ-
κωτικών με τον εντοπισμό και κατάσχεση 
δενδρυλλίων ινδικής κάνναβης, του λα-
θρεμπορίου, αλλά και γενικότερα στην 
εξασφάλιση της Δημόσιας Ασφάλειας πα-
ράλληλα με την εμπλοκή τους σε μέτρα 
της αρμοδιότητάς τους στην εκλογική δι-
αδικασία, με δράσεις που έλαβαν χώρα 
στο Ναύπλιο, στο Άργος και στο Κρανίδι 
αντίστοιχα και την σύλληψη εφτά ατόμων 
για παραβάσεις των Νόμων περί Ναρκω-
τικών, παραβάσεις Τελωνιακού Κώδικα, 
ληστεία και εκτέλεση καταδικαστικών 
αποφάσεων».

Το σωματείο, τονίζει επίσης ότι «ο έλεγ-
χος της νομιμότητας και η διαφύλαξη των 
συνταγματικώς κατοχυρωμένων δικαιω-
μάτων κάθε Έλληνα και μη, πολίτη της 
χώρας μας αποτελούσαν και αποτελούν  
ζητήματα μείζονος σημασίας για τη  δημό-
σια τάξη & ασφάλεια της χώρα μας. Σε πε-
ριόδους ευρύτερης ανασφάλειας, όπως 
αυτή που διανύουμε, επιβάλλεται να ανα-
δεικνύεται το έργο των υπηρεσιών  μας 
προκειμένου να τονώνεται το αίσθημα 
ασφάλειας των πολιτών, καθώς και να επι-
βραβεύονται οι ενέργειες των συναδέλ-
φων, στηρίζοντάς τους ηθικά ώστε να 
ανταποκριθούν στο δύσκολο αστυνομικό 
έργο έναντι της κοινωνίας.

Οι παραπάνω επιτυχίες αποτελούν 
απόδειξη του επαγγελματισμού και της 
μεθοδικότητας με την οποία δρουν οι υπη-
ρεσίες μας  και ταυτόχρονα γίνονται εχέγ-
γυα για την  ασφάλεια των πολιτών», κα-
ταλήγει η ανακοίνωση της Αργολίδας.

Με μια αξιέπαινη πρωτο-
βουλία, η Ένωση Αστυ-
νομικών Λάρισας, ανέ-

δειξε την κοινωνική διάσταση 
του συνδικαλιστικού της ρόλου. 

Στις 18/9/2015, αντιπροσωπεία 
του Δ.Σ. του Σωματείου, παρου-
σία και συναδέλφων της ΔΙΑΣ, 
επισκέφθηκε το Κρίκκειο Ορφα-
νοτροφείο, προσφέροντας  μεγά-
λη ποσότητα τροφίμων. «Μέσα 
από την επίσκεψή μας καταφέ-
ραμε και δώσαμε χαρά στα φιλο-
ξενούμενα παιδιά, τα οποία έκα-
ναν και μια μικρή «βόλτα» με την 
ομάδα ΔΙΑΣ, ενώ διαπιστώσαμε 
και το σπουδαίο έργο που γίνεται 
από τη διεύθυνση του ιδρύματος.

Κατόπιν μεταβήκαμε στο Επι-
σκοπικό Μέγαρο όπου υπήρξε 
συνάντηση με το Σεβασμιότατο 
Μητροπολίτη Λαρίσης & Τυρνά-
βου κ.κ. Ιγνάτιο. 

Μεταξύ άλλων θεμάτων συζη-
τήθηκαν και τα θυρανοίξια του 
παρεκκλησίου του Προστάτη 
μας  Αγίου Αρτεμίου, το οποίο 
βρίσκεται στο προαύλιο του 
Αστυνομικού Μεγάρου. Τα θυρα-

νοίξια θα γίνουν απογευματινές 
ώρες της 19/10/2015, παραμονή 
της εορτής του Προστάτη, ενώ 
περισσότερες λεπτομέρειες επί 
αυτού θα γίνουν γνωστές με νεώ-
τερη ανακοίνωση μας», σημειώ-
νει το σωματείο.  

Επίσης, στο πλαίσιο των συνα-
ντήσεών του με τα πολιτικά κόμ-
ματα, το σωματείο συναντήθηκε 
με τον Υπεύθυνο Τομέα Εσωτερι-
κών & Δημοσίας Τάξεως της Νέ-
ας Δημοκρατίας κ. Σίμο Κεδίκο-
γλου και τον υποψήφιο βουλευ-
τή κ. Μάξιμο Χαρακόπουλο, 
καθώς και με υποψηφίους βου-
λευτές του ΠΑΣΟΚ, μεταξύ αυ-
τών και του κ. Μιχάλη Τολίκα, 
μέλους της Ε.Γ. της ΠΟΑΣΥ και 
τον Εκπρόσωπο Τύπου του κόμ-
ματος κ. Χρηστίδη Παύλο.

Κατά τις συναντήσεις εκ μέ-
ρους του σωματείου τονίστηκε 
ότι η Ομοσπονδία μας έχει έμπει-
ρο στελεχιακό δυναμικό και βιώ-
σιμες προτάσεις για όλα τα ζητή-
ματα και θα πρέπει η συνεργασία 
με το συνδικαλιστικό κίνημα να 
είναι στενή. 

η Θεσσαλονίκη ενημέρωσε τα 
πολιτικά κόμματα για τις διώξεις
Φιλανθρωπικό αγώνα μπάσκετ διοργανώνει η Ένωση στη μνήμη συναδέλφου

Δωρεά τροφίμων  
από το σωματείο  
της Λάρισας
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Την ετήσια Γενική Συνέλευσή 
της πραγματοποίησε η Ένω-
ση Αστυνομικών Υπαλλή-

λων Αθηνών, στις 26 Σεπτεμβρίου 
2015, στη Δ.Α.Ε.Α. 

Η Συνέλευση ενέκρινε το Διοικη-
τικό και Οικονομικό Απολογισμό, 
ενώ υπήρξε τοποθέτηση του Προέ-
δρου της Ένωσης Αθηνών και Προ-
έδρου της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κου Γρηγόρη 
Γερακαράκου, γύρω από θέματα 
που θα αντιμετωπίσουμε στο μέλ-
λον, όπως η αναδιάρθρωση, ο κώδι-
κας μεταθέσεων και οι γενικότερες 
εξελίξεις, τις οποίες η Ομοσπονδία 
παρακολουθεί από κοντά. 

Στη συνέχεια και μετά από εποι-
κοδομητική ανταλλαγή απόψεων 
για τα εργασιακά θέματα και τα ζη-
τήματα λειτουργίας του συνδικαλι-
στικού κινήματος, μέσα σε ένα συ-
ναινετικό κλίμα γύρω από θέματα 
που αφορούν την Ένωση Αθηνών, ο 
Αντιπρόεδρος Οικονομικών θεμά-
των της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κος Βασίλειος 
Πανταζής, τοποθετήθηκε και απά-
ντησε σε θέματα οικονομικού ενδι-
αφέροντος και ασφαλιστικά ζητή-
ματα που θα κληθούμε να αντιμε-
τωπίσουμε προσεχώς.

Στη Γενική Συνέλευση παρευρέθη-
καν και Διοικήσεις Προεδρείων των 
υπόλοιπων Ενώσεων της Αττικής. 

Η συναινετική Γενική Συνέλευση 
των μελών των σωματείων, η οποία 
αποτελεί την κορωνίδα των λειτουρ-
γιών του συνδικαλισμού, σηματοδο-
τεί το κλίμα στο οποίο πρέπει να 
πορευτεί το συνδικαλιστικό κίνημα 
στις κρίσιμες εποχές που έρχονται. 

Η σύνθεση και η συνεννόηση εί-
ναι το κλειδί για την επίλυση των 
προβλημάτων μας και πρέπει να 
αποτελεί ένα στοίχημα για όλους 
μας. 

Οι διμοιρίες
Από τις λοιπές δράσεις της Ένωσης, 
ξεχωρίσαμε τη συνάντηση με τον 
διευθυντή της Διεύθυνσης Αστυνο-
μίας Αθηνών κο Γεώργιο Παπου-
τσάκη για τα προβλήματα των συ-
ναδέλφων στο ΑΤ Αγίου Παντελεή-
μονα, καθώς και τις παρεμβάσεις 
της για τα προβλήματα των συνα-
δέλφων που ασχολούνται με το «με-
ταναστευτικό». Ειδικότερα, το προ-
εδρείο εξέδωσε ανακοινώσεις για 
τις συνθήκες μετάβασης και εργα-
σίας των διμοιριών της ΥΜΕΤ στα 
νησιά του Βορείου Αιγαίου και την  
Κω, τονίζοντας ότι οι αστυνομικοί 
συμβάλουν και θα συμβάλουν τα 
μέγιστα για να ανακουφιστούν οι 

τοπικές κοινωνίες από τη παρουσία 
χιλιάδων μεταναστών, αλλά αυτό 
δεν σημαίνει ότι πρέπει να αντιμε-
τωπίζονται οι συνάδελφοι σαν 
«ζώα» με την πρόφαση πάντα, των 
έκτακτων συνθηκών που διέπουν 
τη χώρα! Δεν μπορεί οι αστυνομικοί 
να εργάζονται χωρίς ωράριο, με 
ασάφεια εντολών, χωρίς σχεδιασμό, 
χωρίς διοικητική μέριμνα, χωρίς να 
γνωρίζουν πότε θα επιστρέψουν 
στα σπίτια τους με συνεχείς αναβο-
λές και με πενιχρές ημερήσιες απο-
ζημιώσεις για τις ανάγκες τους.

Ανάλογη παρέμβαση έγινε και 
στην περιοχή του Ελαιώνα όπου 
λειτουργεί καταυλισμός προσφύ-
γων.

Σύνθεση και συνεννόηση  
το κλειδί της επιτυχίας
Η Ετήσια Γενική Συνέλευση της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών  
δίνει το στίγμα του συνδικαλιστικού μας κινήματος 

Η γραφειοκρατία δεν καταλαβαίνει ούτε από… τοξικά
Με παρέμβαση της ΕΑΣΥ Νοτιανατολικής Αττικής απομακρύνθηκαν τοξικά απόβλητα

Κοροϊδία  
οι εξαγγελίες 
για τη Σχολή  
της Ξάνθης
Η Συνδικαλιστική Κίνηση Αστυ-
νομικών Ξάνθης με καρτερικό-
τητα  και συγκρατημένη αισιο-
δοξία ανέμενε την επαναλει-
τουργία της Σχολής του Τμήμα-
τος Δοκίμων Αστυφυλάκων 
Ξάνθης, έστω και με την ιδιά-
ζουσα κατάσταση της συνύπαρ-
ξής της με αυτή  του Κέντρου 
φύλαξης μεταναστών στον ίδιο 
χώρο.  Αλλά μάταια!

Αυτά τονίζει με ανακοίνωσή 
του το σωματείο, έχοντας υπό-
ψη τις δεσμεύσεις τοπικών φο-
ρέων, αλλά και του ίδιου του 
πρώην υπουργού προστασίας 
του πολίτη κ. Γ. Πανούση. Το 
σωματείο θεωρούσε «δεδομένη 
την επαναλειτουργία της σχο-
λής της Ξάνθης για το 2015, μιας 
και έχει στελεχωθεί με ανθρώ-
πινο δυναμικό  που έχει απο-
σπαστεί από τις ήδη πληγωμέ-
νες υπηρεσίες από τις  ελλεί-
ψεις  προσωπικού με ό,τι συνε-
πάγεται αυτό. Παρ΄ όλα αυτά, με 
τα σημερινά δεδομένα δεν 
υπάρχει  καμία σχετική απόφα-
ση για το μέλλον της. Όλα δεί-
χνουν ότι αναστέλλεται για άλ-
λη μια φορά η λειτουργία της, 
χωρίς μέχρι και σήμερα οι αρ-
μόδιοι να έχουν λάβει οριστικές 
αποφάσεις. Η καθυστέρηση της 
όποιας απόφασης μόνο δυσμε-
νή σχόλια δημιουργούν τόσο 
μεταξύ των μελών μας όσο και 
της τοπικής κοινωνίας. Διαμαρ-
τυρόμαστε και ζητούμε άμεση 
ενημέρωση για το μέλλον της 
Σχολής Δοκίμων Αστυφυλάκων 
Ξάνθης και σε περίπτωση ανα-
στολής της λειτουργίας ενημέ-
ρωση για τους λόγους της μη 
επαναλειτουργίας καθώς και 
την άμεση αποδέσμευση των 
συναδέλφων που έχουν απο-
σπαστεί εκεί».

Ένας μήνας χρειάστηκε για να 
δοθεί λύση στο πρόβλημα της 
φύλαξης τοξικών αποβλήτων 

στο Κορωπί! 
Από την πρώτη στιγμή μόλις έγι-

νε γνωστό ότι δυνάμεις της Αστυνο-
μικής Διεύθυνσης Νοτιοανατολι-
κής Αττικής απασχολούνταν όλο το 
24ωρο για τη φύλαξη τριάντα δοχεί-
ων με επικίνδυνα υγρά απόβλητα 
αγνώστου προελεύσεως, η Ένωση 
απευθύνθηκε στο Αρχηγείο και 
στην Περιφέρεια για να δοθεί άμε-
σα λύση. Η γραφειοκρατία για άλλη 
μια φορά επεδείκνυε τις αντοχές 
της ακόμα και στα τοξικά απόβλητα 

με αποτέλεσμα να διατίθενται 
αστυνομικοί επί εβδομάδες. Χρειά-
στηκαν παρεμβάσεις του προεδρεί-
ου και του γραμματέα Δημοσίων 
Σχέσεων κ. Χρήστου Συνδρεβέλη 

προκειμένου να δημοσιοποιηθεί το 
θέμα με δηλώσεις του σε κεντρικό 
δελτίο ειδήσεων τηλεοπτικού σταθ-
μού και να ευαισθητοποιηθούν οι 
αρμόδιες Αρχές. 

Μετά από το υπ΄αριθμ 62/2015 έγ-
γραφο της Ένωσης προς την Περι-
φέρεια Αττικής και ύστερα από 
εντολή της Περιφερειάρχη Κας Ρέ-
νας Δούρου, επικοινώνησαν με τον 

Πρόεδρο της Ένωσης  κ. Γεώργιο 
Καλιακμάνη και τόνισαν ότι το 
ανωτέρω ζήτημα αφορούσε την 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση Αττικής, 
έγινε όμως επείγον έγγραφο από 
την Περιφέρεια Αττικής προς την 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση για την 
απομάκρυνση των αποβλήτων.

Για άλλη μία φορά οι άμεσες 
ενέργειες της Ένωσης Νοτ/κής Ατ-
τικής έφεραν τη λύση στο  θέμα που 
δημιουργήθηκε και έτσι στις 
24/09/2015 τα απόβλητα απομα-
κρύνθηκαν, οπότε αποδεσμεύτη-
καν  οι υπηρεσίες της Νοτ/κής από 
τη φύλαξή τους. 

Να υπαρχει 
μετεΚλΟγιΚή 
ΣυΝεχεια
με τους υποψηφίους βου-
λευτές Φωκίδας, της Νέας 
Δημοκρατίας και του σΥρι-
ΖΑ, συναντήθηκε η Ένωση 
αστυνομικών υπαλλήλων 
Φωκίδας, επισημαίνοντάς 
τους την επιτακτική ανάγκη 
ενίσχυσης της Δ.Α. Φωκίδας 
με αστυνομικό προσωπικό 
και την ανάγκη ανακατανο-
μής των οργανικών θέσεων. 
επίσης τονίστηκε ότι, είναι 
απαραίτητη η στήριξη όλων 
των πολιτικών δυνάμεων 
στο αίτημα της ομοσπονδί-
ας μας για τη διάσωση του 
μέχρι πρότινος αυτόνομου 
και υγιέστατου ασφαλιστι-
κού μας ταμείου, του τεΑ-
πΑσΑ, το οποίο είτε έπρεπε 
να ενταχθεί στο ετεΑ, είτε 
να μετατραπεί σε επαγγελ-
ματικό. επιπλέον, υπο-
γραμμίστηκε η ανάγκη 
άμεσης νομοθετικής πρω-
τοβουλίας για την οριστική 
αποδέσμευση  της εΛ.Ασ. 
από τις μεταγωγές κρατου-
μένων από και προς τα σω-
φρονιστικά καταστήματα, 
εντός και εκτός νομού. 
«Φυσικά, τα προβλήματα 
που μας ταλανίζουν δεν 
είναι μόνο τα παραπάνω. 
Έχουν τεθεί από την ομο-
σπονδία μας στο διεκδικη-
τικό μας πλαίσιο και είναι 
γνωστά σε όλους τους πο-
λιτικούς φορείς της χώ-
ρας.  Αναμένουμε ότι τα 
παραπάνω αναφερθέντα 
δε θα ξεχαστούν την επο-
μένη των εκλογών και ελ-
πίζουμε τέτοιου είδους 
συναντήσεις, να έχουν και 
μετεκλογική συνέχεια και 
όχι μόνο προεκλογική», 
τονίζει το σωματείο με την 
ανακοίνωση που εξέδωσε.  
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στούν ως θύματα.
Τα ασυνόδευτα ανήλικα άτομα απο-

τελούν ιδιαίτερα ευάλωτη κατηγορία 
μεταναστών. Είναι υπήκοοι τρίτων χω-
ρών ή ανιθαγενείς, οι οποίοι εισέρχο-
νται ή βρίσκονται στην ελληνική επι-
κράτεια, χωρίς να συνοδεύονται από 
τους κατά νόμο ή έθιμο υπευθύνους 
για την επιμέλειά τους.

Πολλές φορές προέρχονται από 
συνθήκες πολέμου και εμφύλιες 
αναταραχές, έχουν χάσει τις 
οικογένειές τους και τα σπίτια τους 
και έχουν υποστεί βασανιστήρια και 
κακομεταχείριση.

Πρέπει να παραδεχθούμε ότι υπάρ-
χουν κενά στην ελληνική νομοθεσία 
ως προς τον εντοπισμό των ασυνόδευ-
των ανήλικων ατόμων, ειδικά όταν 
φθάνουν ως μέλη ομάδων (οπότε επι-
βάλλεται σε βάρος τους το μέτρο της 
κράτησης), καθώς και ως προς το διο-
ρισμό επιτρόπου και την αναζήτηση 

διαρκών και βιώσιμων λύσεων για τα 
άτομα αυτά.

Η χώρα μας, ως κράτος υποδοχής 
ανήλικων προσφύγων θα πρέπει να 
εντείνει τις προσπάθειές της προκει-
μένου να διασφαλίζονται τα θεμελιώ-
δη δικαιώματα κάθε παιδιού, όπως το 
δικαίωμα στην ζωή, στην επιβίωση, 
στην ανάπτυξη, χωρίς διακρίσεις. 

Δεν είναι εύκολο να 
ανταποκριθούμε στις υποχρεώσεις 
μας ως κράτος, σύμφωνα με το εθνικό 
και το διεθνές δίκαιο, καθώς συχνά τα 
παιδιά αυτά είναι πρόσφυγες, χωρίς 
κανένα επίσημο έγγραφο. Έτσι δεν 
είναι απλό να διαπιστωθεί αν 
συνοδεύονται από τους φυσικούς 
γονείς ή τους νόμιμους κηδεμόνες 
τους. Η παράνομη είσοδος και η 
έλλειψη άμεσης επίσημης 
καταγραφής παρεμποδίζει τον 
εντοπισμό και την εξυπηρέτηση των 
αναγκών τους.

Οι πρόσφυγες είναι άνθρωποι ξερι-
ζωμένοι από την ίδια τους την πατρί-
δα. Υποχρεώθηκαν να φύγουν για να 
γλιτώσουν από το διωγμό λόγω φυλής, 
θρησκείας, εθνικής προέλευσης, πολι-
τικών-ιδεολογικών πεποιθήσεων ή 
εξαιτίας της συμμετοχής τους σε ορι-
σμένη κοινωνική ομάδα.

Κάθε πρόσφυγας έχει δικαίωμα να 
ζητά άσυλο από άλλες χώρες και αυτό 
να του παρέχεται.

Κάθε άνθρωπος έχει υποχρέωση να 
αποδέχεται και να σέβεται αυτό το δι-
καίωμα.

ο Άγγελος τσιγκρής έχει διατελέσει 
Γενικός Γραμματέας του Υπουργείου 
Δικαιοσύνης, εκπρόσωπος της ελλάδας 
στη μόνιμη επιτροπή επιχειρησιακής 
συνεργασίας για την εσωτερική 
Ασφάλεια στην ευρώπη (COSI) του 
συμβουλίου της εε και στη μόνιμη 
Αντιπροσωπία του οΗε για την πρόληψη 
του εγκλήματος και την ποινική 
Δικαιοσύνη. 

Όμως οι συνάδελφοι:
- Δεν διαμαρτύρονται για το ότι με 

670 ευρώ βασικό μισθό καλούνται να 
αντιμετωπίσουν το οργανωμένο 
έγκλημα χωρίς να γνωρίζουν αν θα 
επιστρέψουν στις οικογένειές τους 
σώοι και χωρίς η επίσημη πολιτεία να 
έχει θεσμοθετήσει το επάγγελμα τους 
ως επικίνδυνο.  

 - Δεν διαμαρτύρονται για το ότι με 
τα νέα μέτρα για μια ακόμη φορά 
συρρικνώνεται ο ήδη ψαλιδισμένος 
και αναξιοπρεπής μισθός τους.

  - Δεν γκρινιάζουν για τα 
οφειλόμενα σ’ αυτούς ρεπό, τη μη 
έκδοση εβδομαδιαίας υπηρεσίας και 
την καταστρατήγηση του Π.Δ 394/2001 
που αφορά το ωράριο εργασίας 
Αστυνομικού προσωπικού.

  - Δεν τους αποθαρρύνει η 
ακαταλληλότητα των υπηρεσιακών 
οχημάτων που οδηγούν, ούτε η 
έλλειψη του απαραίτητου εξοπλισμού. 

  - Ούτε οι δυσκολίες που 
αντιμετωπίζουν μέσα σε δασώδεις 
εκτάσεις, γκρεμούς και δυσπρόσιτα 
μέρη, αλλά και σε συνθήκες 
εμπόλεμης κατάστασης που δεν έχουν 
διδαχθεί καν στην σχολή 
Αστυφυλάκων. 

  - Δεν τους ενοχλεί όταν με ελαφρού 
διαμετρήματος όπλα καλούνται να 
αντιμετωπίσουν επικίνδυνους 
κακοποιούς, οπλισμένους βαριά.   

  - Ούτε για τα αλεξίσφαιρα που τους 
διέθεσε η υπηρεσία και η περίοδος 
ασφαλούς χρήσης τους έχει παρέλθει, 
αλεξίσφαιρα που προοριζόταν για 
διαφορετικό σωματότυπο αφού μετά 
βίας καλύπτουν τον δικό τους θώρακα.

Τους προβληματίζει όμως ότι: 
 - Ανθρωπίνως είναι αδύνατον να 

αντεπεξέλθουν αν συνεχιστούν όλα 
αυτά μαζί.

 - Οι ίδιοι βάζουν από την τσέπη τους 
χρήματα εις βάρος του οικογενειακού 
τους προϋπολογισμού, προκειμένου 
να μεταβούν με ίδια μέσα για 
υπηρεσία στην Πυρσόγιαννη (200 
χιλιόμετρα πήγαινε-έλα) ενώ κάτω 
από το Αστυνομικό Μέγαρο υπάρχουν 
οχήματα που «κάθονται». 

 - Ενώ έχουν κλείσει 16 και πλέον 
χρόνια σε υπηρεσία δυσμενούς 
διαβίωσης, η λέξη μετάθεση γι’ αυτούς 
φαντάζει “άγνωστη λέξη”.

 - Τους προβληματίζει που ενώ ως 
Οργανισμός έχουμε πληρώσει βαρύ το 
τίμημα σε φόρο αίματος, διατάσσονται 
να μεταγάγουν κρατουμένους με 
επιβατηγά, ενώ οι κλούβες μεταφοράς 
κρατουμένων «λιάζονται» στο χώρο 
στάθμευσης υπηρεσιακών οχημάτων.

 - Τους ανησυχεί όταν κάνουν 
βάρδια έξω από τις φυλακές 
Σταυρακίου και εντός περιπολικού, το 
οποίο  λειτουργεί περιστασιακά και 
αντί να φυλάνε «στόχο», τον «στόχο» 
τον αποτελούν οι ίδιοι.  

- Στον χώρο στάθμευσης 
υπηρεσιακών οχημάτων της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Ιωαννίνων 
που έχει μετατραπεί σε μακράς 
διαρκείας  «χώρο φύλαξης 
κατασχεθέντων οχημάτων Τελωνείου 
Ιωαννίνων», προσεγγίζουν 
κυριολεκτικά «κάνοντας τον σταυρό 
τους», αφού ο κόμβος είναι 
ανύπαρκτος, σε ένα δρόμο 
καρμανιόλα, με την  είσοδο από την 
Ε.Ο. Κόνιτσας και την έξοδο προς το 
κέντρο της πόλης να απαγορεύονται.

Τ
ους προβληματίζει που ενώ 
αναζητούν λύση στην 
προϊστάμενο του  Γ.Ε.Λ., 
αυτή ειρωνικά τους απαντά 
«απευθυνθείτε στην Ένωση 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Ιωαννίνων».
 Τους προβληματίζει όμως ότι, όλα 

αυτά, αλλά και πολλά άλλα, η 
Διεύθυνση Αστυνομίας Ιωαννίνων τα 
γνωρίζει, αλλά δυστυχώς σιωπά, χωρίς 
να ενδιαφέρεται να δώσει λύση ακόμη 
και για τα προβλήματα που δεν 
κοστίζουν ή αυτά που κοστίζουν 
ελάχιστα.

Αδιαμφισβήτητα η απαξίωση είναι 
αυτή που αποδεδειγμένα 
καταρρακώνει το ηθικό του 
ανθρώπινου δυναμικού του Σώματος, 
γεγονός που δημιουργεί μια 
ολοκληρωτική εικόνα αποσάθρωσης 
σ’ αυτό.

   Η απογοήτευση όμως των 
συναδέλφων  είναι πολύ μεγαλύτερη 
όταν η απαξίωση αυτή δεν πηγάζει 
από εξωγενείς παράγοντες, αλλά από 
την ίδια τους την προϊσταμένη αρχή, 
την τοπική  ηγεσία της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Ιωαννίνων, η οποία τους 
συμπεριφέρεται σα να είναι «παιδιά 
ενός κατώτερου θεού».

   Σε κάθε περίπτωση και αναφορικά 
με το ερώτημα που έχουμε διατυπώσει 
μέσω του δευτεροβάθμιου 
συνδικαλιστικού μας οργάνου εδώ και 
καιρό "τι Αστυνομία θέλουμε;", θεωρώ 
ότι σήμερα περισσότερο από ποτέ 
άλλοτε επιβάλλεται ο 
επαναπροσδιορισμός του ρόλου  της 
Ελληνικής Αστυνομίας. 

Μην αναζητούμε, λοιπόν, μέσα από 
πολιτειακούς παράγοντες συμμάχους 
που να διαθέτουν το σθένος και την 
πολιτική βούληση να αλλάξουν 
κάποια πράγματα προς το καλύτερο, 
όταν εντός του Σώματος κάποιοι με 
συμπεριφορές αυτού του είδους, 
λειτουργούν ως τροχοπέδη σ΄ αυτήν 
την καθοριστικής σημασίας,  
διαδικασία.

Χαριστική βολή η απαξιωτική συμπεριφορά της διοίκησης

Ανήλικοι πρόσφυγες που ζητούν άσυλο στην Ελλάδα

 εργαΣιαΚα

 μεταΝαΣτευτιΚΟ

του  
αγγελΟυ  
τΣιγΚρή 

ΔικΗΓοροΥ  
ΔιΔΑκτορΑ 
εΓκΛΗμΑτο- 
ΛοΓιΑσ

του  
ΚωΝ/ΝΟυ  
ΚιτΣιΟυ  

προεΔροσ ε.Α.Υ. 
ιωΑΝΝιΝωΝ

Θ
α πρέπει να πάψουμε να 
συγχέουμε τους 
παράνομους μετανάστες 
που εισέρχονται λαθραία 
στην επικράτεια ενός 

κράτους, με τους πρόσφυγες που 
νόμιμα ζητούν άσυλο. 

Μάλιστα υπάρχει μια ιδιαίτερα ευά-
λωτη κατηγορία προσφύγων με τους 
οποίους θα πρέπει όλοι να είμαστε ευ-
αίσθητοι: Οι ασυνόδευτοι ανήλικοι πρό-
σφυγες. 

Οι ασυνόδευτοι ανήλικοι πρόσφυγες, 
πολλές φορές, είναι παιδιά χωρίς οικο-
γένεια. Φθάνουν μόνα τους στις χώρες 
υποδοχής, όπου πολλές φορές είναι δύ-
σκολη η διασφάλιση των δικαιωμάτων 
τους. Για το λόγο αυτό έχουν ανάγκη 
από την προστασία των εθνικών αρχών. 

Συχνά είναι θύματα παράνομης δια-
κίνησης ανθρώπων (trafficking) ή “παι-
διά των φαναριών”, αλλά αρκετές φορές 
απελαύνονται χωρίς να χαρακτηρι-

Ό
λοι μας γνωρίζουμε τις 
ολέθριες συνέπειες που 
δημιούργησαν τα μνημόνια 
στην χώρα μας, χωρίς όμως 
να έχουμε κατανοήσει 

πλήρως τον ολοκληρωτικό 
στραγγαλισμό που επέφεραν στον 
ευαίσθητο τομέα της δημόσιας 
ασφάλειας. 

Καθημερινά, η επιχειρησιακή 
ετοιμότητα του Σώματος της Ελληνικής 
Αστυνομίας μειώνεται, καθώς πολλές 
από τις Υπηρεσίες πλέον, αδυνατούν να 
λειτουργήσουν στο βαθμό που θα 
έπρεπε, κυρίως λόγω έλλειψης 
ανθρωπίνου δυναμικού και 
υλικοτεχνικού εξοπλισμού, εν αντιθέσει 
με την ραγδαία αύξηση της  
εγκληματικότητας, η οποία καλπάζει, 
αυξανόμενη με γεωμετρική πρόοδο, 
γεγονός που εκτοξεύει στα ύψη την 
ανασφάλεια των πολιτών.  

Όμως, έστω και κάτω από αυτή την 
οριακή κατάσταση συνεχούς 
αιμορραγίας, οι συνάδελφοι ξεπερνούν 
τους εαυτούς τους, ανταποκρινόμενοι 
μεν με δυσκολία στις υποχρεώσεις τους, 
αλλά  αντιμετωπίζοντας σε 
ικανοποιητικό βαθμό την συνεχιζόμενη 
αύξηση της εγκληματικότητας, γεγονός 
που αποτυπώνεται περίτρανα από τις 
καθημερινές επιτυχίες που 
καταγράφονται. 

Τι μπορούν όμως να πετύχουν, όταν 
για την αποστολή τους δεν τους 
παρέχονται ούτε καν τα στοιχειώδη, 
αφού ενδεικτικά για την κίνηση των 
περιπολικών της Δ.Α. Ιωαννίνων, (γι’ 
αυτά που ακόμη «υπολειτουργούν»), 
ισχύει πλαφόν 30 λίτρων για τα 
καύσιμα που εφοδιάζονται;  Αλήθεια, 
χωράει  πλαφόν στην ασφάλεια του 
πολίτη και αν ναι, με πόσα λίτρα 
καυσίμου αυτή τιμάται ή παζαρεύεται; 

αποψεισ
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Αν υπήρχε ένας υπουργός, που 
πραγματικά έπρεπε να παρα-

μείνει για να συνεχίσει το έργο του, 
αυτός ήταν ο Γιάννης Πανούσης. 
Καθηγητής γαρ, είχε μελετήσει και 
διδάξει πράγματα που έπρεπε να 
λάβουν σάρκα και οστά.  Ελπίζουμε 
ο νέος υπουργός, ο κ. Νίκος Τόσκας 
να πάρει το «νήμα» από κει που το 
άφησε ο προκάτοχός του διότι αρ-
κετός χρόνος έχει χαθεί. Έτσι θα δι-
αψευστούν και οι Κασσάνδρες… 

Ως Ομοσπονδία αισθανόμα-
στε δικαιωμένοι για την τα-

κτική που ακολουθήσαμε στο 
μεταναστευτικό πρόβλημα. Πά-
ντα τονίζαμε ότι οι επιχειρήσεις 
«σκούπα» δεν έλυναν το πρόβλη-
μα. Ακόμα και για το «φράχτη» 
διατυπώσαμε επιφυλάξεις. Τώ-
ρα, πια, όταν το πρόβλημα έφτα-
σε στην καρδιά της Ευρώπης, 
όλοι συνειδητοποιούν ότι η με-
τανάστευση, νόμιμη ή παράνο-
μη δεν αντιμετωπίζεται μόνο με 
αστυνομικά μέτρα.

Η ΠΟΑΣΥ ως μέλος της Ευρω-
παϊκής Συνομοσπονδίας 

Αστυνομικών Συνδικάτων 
(EuroCop), είναι σε διαρκή επικοι-
νωνία με το θεσμοθετημένο αυτό 
όργανο-συνομιλητή και  με τα θε-
σμικά όργανα της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης, προκειμένου να αναδει-
χθούν  τα προβλήματα στις πραγ-
ματικές τους διαστάσεις και να γί-
νουν αποδεκτές σε ευρωπαϊκό επί-
πεδο οι ευρωπαϊκών διαστάσεων 
ελληνικές, εθνικές προτάσεις. Ποτέ 
δεν είναι αργά.

Ούτε μια ούτε δυο, αλλά 436 
θέσεις άνοιξαν φέτος για 

την επαρχία. Αριθμός - σταθμός 
για ακόμα καλύτερες επιδόσεις 
του χρόνου. Το προεδρείο το πά-
λεψε από την πρώτη στιγμή που 
ανέλαβε τα καθήκοντά του και 
είναι σε θέση να υποστηρίζει ότι 

τίποτε δεν έρχεται από μόνο του. 
Θέμα υψίστης προτεραιότητας 
είναι τώρα οι προσλήψεις νέων 
αστυφυλάκων που πρέπει να 
δρομολογηθούν από τα συναρ-
μόδια υπουργεία άμεσα.

Θέμα ειδικών μισθολογίων τί-
θεται ήδη από διάφορα δημο-

σιεύματα που προσδιορίζουν μάλι-
στα και το ύψος των περικοπών… 
Να είναι η γνωστή τακτική της 
προετοιμασίας της κοινής γνώμης 
που είχαμε ζήσει και στο παρελθόν 
ή κάποιοι νομίζουν ότι το θέμα 
«πουλάει» και απλώς μας εκμεταλ-
λεύονται;

«Ο μύκητας του φασισμού», 
τιτλοφορεί το άρθρο της σε 

έγκριτη εφημερίδα γνωστή δη-
μοσιογράφος και θα περίμενε 
κανείς να διαβάσει για τα βαθύ-
τερα αίτια του φαινομένου και 
κυρίως για τις πολιτικές ευθύ-
νες εκείνων που τον εκτρέφουν. 
Αλλά όλως παραδόξως ο μέγας 
προβληματισμός περιορίζεται 
στους ... αστυνομικούς και μάλι-
στα με γενικεύσεις του είδους 
«αριστερή κυβέρνηση αυταπό-
δεικτα, φασιστική αστυνομία 
αποδεδειγμένα»!!! Και επανα-
λαμβάνεται η γνωστή «καραμέ-
λα» των εκλογικών ποσοστών 
που πήρε η Χ.Α. σε ορισμένα 
εκλογικά τμήματα. Κρίμα γιατί η 
συγκεκριμένη εφημερίδα είχε 

μια κάποια παράδοση...
Το χάρο με τα μάτια τους είδαν 
και πάλι συνάδελφοι στο κέ-

ντρο των Αθηνών, αντιμετωπίζο-
ντας τις μολότοφ (επεισόδια στα 
Εξάρχεια, στο Πολυτεχνείο και στο 
Α.Τ. της περιοχής), αλλά και στη 
Θεσσαλονίκη, όπου ένας συνάδελ-
φος βρέθηκε στο στόχαστρο ενό-
πλου και κυριολεκτικά γλίτωσε 
από τύχη. Πώς το είχε πει στο 25ο 
συνέδριό μας ο Νίκος Λυγερός; «Η 
ασφάλεια περιέχει κίνδυνο, αλλά 
μόνο ο κίνδυνος παρέχει ασφά-
λεια». Αρκεί φυσικά η πολιτεία να 
τους εξασφαλίζει τα απαιτούμενα 
εφόδια. Αλλιώς, τα πράγματα παίρ-
νουν δυστυχώς άσχημη τροπή.

Είμαστε γνώστες των οικονομι-
κών προβλημάτων του χώρου και 
αντιλαμβανόμαστε ότι καλούνται 
άνθρωποι, οι οποίοι ρισκάρουν 
και τη ζωή τους, να δουλεύουν 
με πολύ χαμηλούς μισθούς. Εδώ 
λοιπόν είναι το κρίσιμο ζήτημα 
και για αυτή την Κυβέρνηση: πως 
θα συμβάλει ώστε αυτή η συνε-
χώς διευρυνόμενη τα τελευταία 
χρόνια οικονομική ανισότητα, θα 
αναστραφεί.

&Είπαν 
Εγραψαν

Π. Κουρουμπλής
ΥποΥργοσ 
εσωτερικων και 
Διοικητικησ 
ανασΥγκροτησησ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Θα το επισημαίνουμε ώσπου 
να γίνει συνείδηση όλων. Η 
ανέξοδη κριτική, οι επικρί-

σεις και οι γενικεύσεις και μάλιστα 
χωρίς στοιχεία, είναι φασισμός, 
ντεμί ή κεκαλυμμένος, δεν έχει ση-
μασία. Επομένως, όσο και όσοι 
εκτοξεύουν βέλη γενικώς και αορί-
στως κατά της αστυνομίας, θα μας 
βρίσκουν απέναντί τους.

Αυτό συνέβη και τις τελευταίες 
μέρες, με αφορμή τις μεταναστευ-
τικές ροές και την εμπλοκή της 
αστυνομίας στη διαχείρισή τους. 
Αστυνομικοί λοιδορήθηκαν, προ-
πηλακίστηκαν, τραυματίστηκαν, 
ωσάν να ήταν μια φυσιολογική εξέ-
λιξη ενός προβλήματος, όχι ελληνι-
κού επαναλαμβάνουμε, αλλά διε-
θνούς. Σε όλους αυτούς λοιπόν, που 
δεν βλέπουν το πραγματικό πρό-

βλημα, αλλά που προσπαθούν να 
βγάλουν τον …επαναστατισμό και 
τη …δημοκρατικότητά τους, χτυπώ-
ντας ύπουλα την αστυνομία, αφιε-
ρώνουμε την ανακοίνωση που εξέ-
δωσε η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Λέσβου:

«Η Ένωση μας, το τελευταίο χρο-
νικό διάστημα, έλαβε γνώση κά-
ποιων δημοσιευμάτων του ηλε-
κτρονικού τύπου που καταφέρο-
νται σε βάρος των συναδέλφων των 

διμοιριών της Υ.Α.Τ και της Υ.ΜΕ.Τ. 
που κλήθηκαν να συνδράμουν το 
έργο της τοπικής Αστυνομίας και 
ούτε λίγο ούτε πολύ, τους αποδί-
δουν φασίζουσες συμπεριφορές.

Εκφράζοντας το σύνολο των συ-
ναδέλφων μας, αλλά και την 
συντριπτική πλειονότητα των 

πολιτών του νησιού μας, δηλώνουμε 
ότι τα εν λόγω δημοσιεύματα μας 
προκαλούν αισθήματα λύπης, απο-

γοήτευσης και αγανάκτησης. Έναντι 
όλων αυτών που τόσο επιπόλαια και 
ολικά έσπευσαν να κατηγορήσουν 
αστυνομικούς που κάνουν τη δου-
λειά τους, εμείς απαντάμε:

«Οι άνθρωποι δεν είναι ποτέ το 
πρόβλημα !!!». Είτε είναι βασανι-
σμένοι και δυστυχισμένοι πρόσφυ-
γες που βρίσκουν καταφύγιο και 
φιλοξενία στη χώρα μας είτε είναι 
ταλαιπωρημένοι συνάδελφοι που 
καλούνται εκτάκτως να μετακινη-

θούν συχνά κάτω από αντίξοες συν-
θήκες και χωρίς καμία ανταμοιβή.

Τώρα που ηρέμησαν τα πνεύματα 
και η πόλη της Μυτιλήνης άρχισε 
σιγά - σιγά να βρίσκει τους καθημε-
ρινούς της ρυθμούς, θα θέλαμε να 
θυμίσουμε σε κάποιους με αδύνα-
μη μνήμη τον τραυματισμό τριών 
(3) συναδέλφων μας, τον καθημερι-
νό πετροπόλεμο που δεχόμασταν, 
το καθημερινό κλείσιμο των δρό-
μων και την συνεπακόλουθη ταλαι-
πωρία χιλιάδων πολιτών της Λέ-
σβου, έτσι απλά για να μην ξεχνάμε 
τι περνούσαμε καθημερινά έως 
ότου ήρθε η ενίσχυση των συναδέλ-
φων από την Αθήνα και τη Θεσσα-
λονίκη, η οποία διαδραμάτισε κατα-
λυτικό ρόλο στην αποκατάσταση 
της τάξης και της ειρήνης στην πό-
λη της Μυτιλήνης».

Οφειλόμενη απάντηση
 αΤ-αξΙΕς

( (

Όπως υπάρχει ανάπτυξη και 
ανάπτυξη, από την οποία επωφε-
λούνται λίγοι και ανάπτυξη από 
την οποία επωφελούνται πολλοί, 
το ίδιο υπάρχει και η λειτουργία 
των Σωμάτων Ασφαλείας και των 
Υπηρεσιών Πληροφοριών που 
ωφελεί, ποιους; Εδώ είναι το 
θέμα. Και νομίζω είναι ξεκάθαρο 
ποιος πρέπει να επωφελείται 
από τη λειτουργία αυτών των 
Υπηρεσιών.

Νικόλαος 
Τόσκας
αναπληρωτησ 
ΥποΥργοσ 
προστασιασ τοΥ 
πολιτη

Έκθεση εικαστικών έργων Ελλήνων Αστυνομι-
κών διοργάνωσε το Ελληνικό Τμήμα της Διε-
θνούς Ένωσης Αστυνομικών (11-18/9/2015) 
στο Πολιτιστικό Κέντρο ‘’ΜΕΛΙΝΑ’’ του Δήμου 
Αθηναίων, με τίτλο “ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ ΚΑΙ ΕΘΕΛΟ-
ΝΤΙΣΜΟΣ ΣΤΗ ΣΥΓΧΡΟΝΗ ΕΠΟΧΗ”. Τα εγκαίνια 
τέλεσαν ο Επιτελάρχης του Αρχηγείου της Ελλη-
νικής Αστυνομίας Αντιστράτηγος κ. Εμμανουήλ 
Κατριαδάκης, εκπροσωπώντας τον Αρχηγό του 
Σώματος, με τον Πρόεδρο του Οργανισμού Αθλη-
τισμού Νεολαίας και Άθλησης του Δήμου Αθη-

ναίων κ. Χρήστο Τεντόμα. Την εκδήλωση επίσης 
τίμησαν με την παρουσία τους Διευθυντές Αστυ-
νομικών Υπηρεσιών, ο Οργανωτικός Γραμματέας 
της ΠΟΑΣΥ και  Πρόεδρος της Ένωσης Αστυν/
κών Υπαλλήλων Ν/Α Αττικής κ. Γεώργιος Καλιακ-
μάνης, εκπρόσωποι αποστράτων αστυνομικών 
και πλήθος φίλων και συναδέλφων.
Το Δ.Σ. του Ελληνικού Τμήματος, συγχαίρει τους 
δημιουργούς αστυνομικούς και φίλους της ΙΡΑ 
και ευχαριστεί όλους όσοι επισκέφθηκαν την έκ-
θεση. 

ΕΚΘΕςΗ ΕΙΚαςΤΙΚΩΝ

ΠαρουσιαααάΣτΕ… αποφάσεις!
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